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Aleksandra Kokaj, Présidente/De Voorzitster, ;
Boris Dilliès, Bourgmestre/Burgemeester ;
Thibaud Wyngaard, Jonathan Biermann, Maëlle De Brouwer, Carine Gol-Lescot, Perrine Ledan,
Valentine Delwart, François Jean Jacques Lambert, Daniel Hublet, Echevin(s)/Schepen(en) ;
Björn Becker, Marc Cools, Béatrice Fraiteur, Joëlle Maison, Emmanuel De Bock, Céline Fremault,
Jean-Luc Vanraes, Jérôme Toussaint, Pierre Desmet, Bernard Hayette, Kathleen Delvoye, Diane
Culer, Marion Van Offelen, Stefan Cornelis, Odile Margaux, Vanessa Issi, Michel Cohen, Cécile
Egrix, Blaise Godefroid, Aurélie Czekalski, Véronique Lederman-Bucquet, Yannick Franchimont,
Michel Bruylant, Patrick Zygas, Fathiya Alami, Jean-Pierre Collin, Mathias Junqué, Leïla Kabachi,
Jacques Spelkens, Conseiller(s) communal(aux)/Gemeenteraadslid(leden) ;
Laurence Vainsel, Secrétaire communale/Gemeentesecretaris.

 
Eric Sax, Nicolas Clumeck, Cédric Didier Norré, Hans Marcel Joos Van de Cauter, Conseiller(s)
communal(aux)/Gemeenteraadslid(leden).

Ouverture de la séance à 18:40
Opening van de zitting om 18:40

SÉANCE PUBLIQUE - OPENBARE ZITTING
 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Secrétariat central - Centraal secretariaat
 

Approbation du registre de la séance du Conseil communal du 14 décembre 2023.

Le Conseil approuve le point.
35 votants : 35 votes positifs.

Goedkeuring van de register van de zitting van de Gemeenteraad van 14
december 2023.

De Raad keurt het punt goed.
35 stemmers : 35 positieve stemmen.

 

 

 

Archives - Archief
 

Demandes complémentaires par Den AST, musée communal de la ville de Hal -
Prêt pour exposition et cession de droits d'auteurs en vue de publication

Le Conseil,
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Vu la décision du Conseil communal du 25 janvier 2024 approuvant la convention
de prêt au profit de Den AST, musée communal de la ville de Hal,   de plusieurs
œuvres issues de nos collections artistiques et patrimoniales pour reproduction
photographique et publication;
 
Vu que ce prêt s’inscrit dans le cadre de la célébration du 150e anniversaire de
Louis Thevenet par la ville de Hal au travers d’une série d’événements culturels
intitulée « THEVENET 150 »;
 
Vu la signature de la convention de prêt ci-annexée au 26 janvier 2024;
 
Vu les deux nouvelles demandes de Den AST;
 
Considérant que la première demande complémentaire concerne l’autorisation de
prolonger le prêt de l’œuvre « La Multiplication des poissons » (1891) de James
Ensor à des fins, cette fois, d’exposition;
 
Attendu que l’exposition « Louis Thevenet. Een leven in kleur – Louis Thevenet. La
couleur redéfinie » prendra place du 23 mars 2024 au 27 octobre 2024 à Hal
simultanément au musée Den AST et à la Villa Servais;
 
Attendu que le musée Den AST dispose dans le cadre de « THEVENET 150 »
d’une police d’assurance spécifique couvrant les éventuels dommages occasionnés
aux œuvres composant l’exposition; 
 
Considérant qu’à l’occasion de cette demande d’exposition, le service Archives à
fait procéder à trois estimations de l’œuvre par des experts de l’œuvre de James
Ensor et que l’estimation la plus haute a été utilisée pour déterminer la valeur
d’assurance de l’œuvre ;
 
Considérant que comme le droit d’exposition n’avait pas été prévu, faute de
demande initiale, dans la convention de prêt susmentionnée, un avenant a dû être
rédigé ;
 

Considérant que la seconde demande complémentaire concerne l’autorisation de
publier une photographie numérique réalisée par le Commune d’Uccle de l’œuvre
« Moulin Grandville où habita Louis Thevenet vers 1907 » de Pol Craps.

 

Considérant qu’à l’instar des œuvres objets de la convention du 26 janvier 2024
cette œuvre fait partie de celles jointes à la « pétition Thevenet », laquelle actait
leur donation à la Commune d’Uccle en 1935 ;
 
Considérant qu’il appert, selon l’analyse du service juridique, que les droits d’auteur
patrimoniaux sont éteints pour les œuvres de l’artiste Pol Craps mais que la
Commune d’Uccle dispose de droits d’auteurs patrimoniaux sur la photographie de
l’œuvre
 
Considérant que la représentation des œuvres au sein de l’ouvrage et de
l’exposition dirigés par Den AST contribue à la valorisation et au rayonnement des
collections artistiques et patrimoniales de la Commune d’Uccle;
 
Considérant que cette valorisation suffit à compenser la cession des droits d’auteurs
patrimoniaux de la Commune d’Uccle sur cette photographie uniquement pour la
publication de l’ouvrage/catalogue dirigé par Den AST;
 
Qu’une convention de cession de droits d’auteur et d’autorisation de publication a
dès lors été rédigée en ce sens;
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Décide :
-d’approuver l’avenant à la convention de prêt du 26 janvier 2024 pour reproduction
photographique et publication ci-annexé afin d’octroyer le droit d’exposer l’œuvre
« La Multiplication des poissons » (1891) de James Ensor;

-d’approuver la convention de cession de droits d’auteur et d’autorisation de
publication ci annexée afin d’autoriser l’utilisation de la reproduction photographique
de l’œuvre « Moulin Grandville où habita Louis Thevenet vers 1907 » de Pol Craps
dans l’ouvrage/catalogue « Louis Thevenet. Een leven in kleur – Louis Thevenet. La
couleur redéfinie ».

Le Conseil approuve le point.
35 votants : 35 votes positifs.

Bijkomende verzoeken van Den AST, stedelijk museum van de stad Halle -
Bruikleen voor tentoonstelling en overdracht van auteursrecht met het oog op
publicatie

De raad,
 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 25 januari 2024 tot goedkeuring van
de bruikleenovereenkomst ten bate van Den AST, gemeentemuseum van de stad
Halle, van verschillende kunstwerken uit onze artistieke en erfgoedcollecties voor
fotografische reproductie en publicatie;
 
Aangezien deze bruikleen past in het kader van de viering van de 150e verjaardag van
Louis Thevenet door de stad Halle aan de hand van een reeks culturele evenementen,
"THEVENET 150" genaamd;
 
Gelet op de ondertekening van de bijgevoegde bruikleenovereenkomst op 26 januari
2024;
 
Gelet op de twee nieuwe vragen van Den AST;
 
Overwegende dat de eerste extra vraag betrekking heeft op de toestemming om de
bruikleen van het kunstwerk "De vermenigvuldiging van de vissen" (1891) van James
Ensor, ditmaal voor tentoonstellingsdoeleinden, te verlengen;
 
Aangezien de tentoonstelling "Louis Thevenet. Een leven in kleur – Louis Thevenet.
La couleur redéfinie" van 23 maart 2024 tot 27 oktober 2024 loopt in Halle,
gelijktijdig in museum Den AST en in Villa Servais;
 
Aangezien museum Den AST in het kader van "THEVENET 150" een specifieke
verzekeringspolis bezit die de eventuele schade aan de kunstwerken van de
tentoonstelling dekt; 
 
Overwegende dat de Archiefdienst ter gelegenheid van deze vraag tot tentoonstelling
drie schattingen van het kunstwerk van James Ensor heeft laten uitvoeren door
deskundigen en dat de hoogste schatting gebruikt werd om de verzekeringswaarde van
het kunstwerk te bepalen;
 
Overwegende dat er een bijvoegsel opgesteld moest worden aangezien het
tentoonstellingsrecht niet voorzien was in de voornoemde bruikleenovereenkomst bij
gebrek aan een initiële vraag;
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Overwegende dat de tweede extra vraag betrekking heeft op de toestemming om een
digitale foto genomen door de gemeente Ukkel van het kunstwerk "Molen Grandville
waar Louis Thevenet rond 1907 woonde" van Pol Craps te publiceren;
 
Overwegende dat dit kunstwerk, net als de kunstwerken die het voorwerp uitmaken
van de overeenkomst van 26 januari 2024, deel uitmaakt van de werken bij de "petitie
Thevenet", die akte nam van de schenking ervan aan de gemeente Ukkel in 1935;
 
Overwegende dat uit de analyse van de Juridische dienst blijkt dat de patrimoniale
auteursrechten vervallen zijn voor de kunstwerken van kunstenaar Pol Craps, maar dat
de gemeente Ukkel patrimoniale auteursrechten bezit op de foto van het kunstwerk;
 
Overwegende dat de weergave van de kunstwerken in het werkstuk en de
tentoonstelling van Den AST bijdraagt aan de opwaardering en de uitstraling van de
artistieke en erfgoedcollecties van de gemeente Ukkel;
 
Overwegende dat deze opwaardering volstaat om de overdracht van de patrimoniale
auteursrechten van de gemeente Ukkel op deze foto te compenseren, enkel voor de
publicatie van het werk/catalogus door Den AST;
 
Dat er bijgevolg in die zin een overeenkomst van overdracht van auteursrechten en
publicatietoestemming opgesteld werd;
 
 
Beslist:
- Het bijvoegsel bij de bijgevoegde bruikleenovereenkomst van 26 januari 2024 voor
fotografische reproductie en publicatie goed te keuren om het recht om het kunstwerk
"De vermenigvuldiging van de vissen" (1891) van James Ensor tentoon te stellen te
verlenen;
- De bijgevoegde overeenkomst van overdracht van auteursrechten en
publicatietoestemming goed te keuren om het gebruik van de fotografische
reproductie van het kunstwerk "Molen Grandville waar Louis Thevenet rond 1907
woonde" van Pol Craps in het werk/catalogus "Louis Thevenet. Een leven in kleur –
Louis Thevenet. La couleur redéfinie" toe te staan.

De Raad keurt het punt goed.
35 stemmers : 35 positieve stemmen.

10 annexes / 10 bijlagen
20240206_DEN_AST_cession_droit_DEF_nl.doc,
DEN_AST_algemene_bewaargevingsovereenkomst.pdf,
20240206_DEN_AST_cession_droit_DEF.doc,
20240205_DEN_AST_conditions_de_pret__Avenant_DEF_nl.doc, Estimatie VAN
HEESCH.msg, DEN_AST_Voorlopige_polis_tentoonstelling.pdf,
20240205_DEN_AST_conditions_de_pret__Avenant_DEF.doc, Estimatie
HOSTYN.msg, Estimatie VERSCHAFFEL.msg,
20240126_DEN_AST_convention_signée.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT ESPACE PUBLIC - DEPARTEMENT OPENBARE RUIMTE

Mobilité - Mobiliteit
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22.02.2024/A/0003
 

Police de la circulation routière - règlement général complémentaire –
abrogations.

Le Conseil,
 
Vu l’article 117 de la nouvelle loi communale;
Vu l’article 3 de l’Ordonnance du 3 avril 2014 relative aux règlements
complémentaires sur la circulation routière et sur la pose et le coût de la signalisation
routière;
Vu l’article 60 et suivants de l’Arrêté royal du 1er décembre 1975 portant règlement
général sur la police de la circulation routière et de l'usage de la voie publique;
Vu l’Arrêté ministériel du 11 octobre 1976 fixant les dimensions minimales et les
conditions particulières de placement de la signalisation routière;
Considérant la circulaire ministérielle du 14 novembre 1977 relative aux règlements
complémentaires et au placement de la signalisation routière;
Considérant que les mesures prévues ci-après concernent la voirie communale et/ou
régionale;
Abrogations:
Article 1.A.- Il est interdit à tout conducteur de circuler sur les voies ci-après dans le
sens et sur le tronçon indiqué en regard de chacune d'elles.
1.A.183.- Drève du Sénéchal, de l'avenue André Ryckmans à la chaussée de
Waterloo;
1.A.197.- Avenue des Sophoras, de l'avenue des Hospices à l'avenue des Alisiers;
1.A.198.- Avenue des Alisiers, de l'avenue des Sophoras à l'avenue des Hospices
Article 11.- Une piste cyclable obligatoire est établie sur les voies suivantes:
11.1.- Avenue Dolez, du n° 454 au n° 160, sur l'accotement en saillie;
11.2.- Avenue des Hospices, du n° 156 à l'avenue Dolez, sur l'accotement en saillie;
11.3.- Avenue Latérale, côté du chemin de fer, sur l'accotement en saillie, de l'avenue
Jean et Pierre Carsoel à la rue Copernic (itinéraire cyclable A 1 régional);
11.5.- Avenue Dolez, du n° 111 à la rue Engeland, sur l'accotement en saillie;
11.7.- Vieille rue du Moulin, tronçon compris entre l'avenue d'Andrimont et l'avenue
Hoche, côtés pair et impair, sur l'accotement en saillie;
Article 11.B.- Partie de la voie publique réservée à la circulation des piétons et des
cyclistes:
11.B.1.- Avenue Wolvendael, du n°1 jusqu'au carrefour avec l'avenue Arnold
Delvaux;
Article 13.B.- La chaussée est divisée en deux bandes de circulation par des lignes
blanches aux endroits suivants:
13.B.6.- Avenue Jean et Pierre Carsoel, au carrefour de l'avenue de Mercure et de
l'avenue Albert Lancaster (courbe): continue et discontinue;
13.B.8.- Rue Marie Depage - rue Vanderkindere: continue;
13.B.11.- Avenue de l'Observatoire, au carrefour avenue des Astronomes (courbe):
continue;
13.B.13.- Chaussée de Saint-Job, entre la rue Papenkasteel et la rue du Château d'Eau
(courbe): continue et discontinue;
13.B.14.- Avenue Molière, sur le territoire d'Uccle et conjointement avec la commune
d'Ixelles;
13.B.17.- Rue de Percke, au carrefour drève Pittoresque: continue;
13.B.19.- Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avenue Elleboudt:
continue;
13.B.20.- Avenue Blücher, au carrefour rue de Percke: continue;
13.B.21.- Chaussée de Saint-Job au carrefour avec la rue Engeland: continue et
discontinue;
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13.B.23.- Avenue du Prince d'Orange, au carrefour avec l'avenue Dolez: ligne
continue;
13.B.24.- Avenue du Gui, au carrefour avec l'avenue Dolez: ligne continue;
13.B.25.- Avenue Van Bever;
13.B.33.- Rue Egide Van Ophem, au débouché de la rue de Stalle: ligne discontinue;
13.B.36.- Rue du Ham, de l'avenue Alphonse XIII à la Vieille rue du Moulin;
13.B.38.- Rue Jean-Baptiste Labarre, au carrefour avec la chaussée d'Alsemberg:
continue;
13.B.39.- Rue du Merlo, entre le carrefour avec la rue Baron Guillaume Van Hamme
et le rond-point prioritaire: discontinue;
13.B.41.- Rue du Château d'Eau, du n° 37 au n° 9: ligne axiale discontinue;
13.B.42.- Avenue des Sept Bonniers, de la chaussée d'Alsemberg à l'avenue Mozart:
ligne axiale continue et discontinue;
13.B.44.- Rue Victor Gambier, de l'avenue Princesse Paola au rond-point prioritaire
rue Victor Gambier - avenue Adolphe Wansart: ligne axiale continue;
13.B.46.- Rue Egide Van Ophem, du n° 133 au n° 127: ligne axiale discontinue;
13.B.49.- Avenue du Silence, du n° 53 au n° 57: ligne axiale continue et discontinue;
13.B.52.- Avenue Jean et Pierre Carsoel, entre le n°20A et le n°4A (tournants du pont
du chemin de fer);
13.B.54.- Rue Engeland, au carrefour avec la chaussée de Saint-Job: discontinue;
13.B.57.- Square Coghen, dans l'accès au square depuis l'avenue Coghen: continue et
discontinue;
13.B.58.- Rue Vanderkindere, au carrefour formé avec la chaussée d'Alsemberg:
continue et discontinue;
13.B.59.- Avenue Oscar Van Goidtsnoven, au carrefour formé avec la chaussée
d'Alsemberg: continue et discontinue;
13.B.60.- Avenue de Mercure, au carrefour avec l'avenue Jean et Pierre Carsoel:
continue et discontinue;
Article 13.H.- Une piste cyclable sera matérialisée sur le sol, conformément à l'article
74 de l'A.R., dans les voies ou tronçons de voies ci-après:
13.H.2.- Avenue de la Floride, côté pair, du carrefour avec l'avenue De Fré jusqu'au
n° 148;
Article 14.- Le stationnement est interdit sur les voies ou tronçons de voies suivantes:
14.197.- Place Homère Goossens, le dimanche de 6h00 à 15h00;
14.244.- Parvis Saint-Pierre, de la rue du Doyenné à la rue Xavier De Bue, de part et
d'autre, le dimanche, de 6h à 15h;
Article 17.II.- Le stationnement est réservé aux endroits suivants:
17.II.1- à certaines catégories de véhicules:
17.II.1.a- Taxis.
17.II.1.a.3.- Rue Edith Cavell, 32, entrée de la Clinique Edith Cavell:   deux
emplacements;
Article 17.II.- Le stationnement est réservé aux endroits suivants, sur une distance de
6m sauf spécifié autrement:
17.II.1- à certaines catégories de véhicules:
17.II.1.d- Handicapés.
17.II.1.d.63.- Rue Victor Gambier, 10, sur une distance de 6 m;
17.II.1.d.170.- Rue Vanderkindere, 520, sur une distance de 6m;
17.II.1.d.261.- Rue des Carmélites au mitoyen des numéros 85-87;
17.II.1.d.265.- Vieille rue du Moulin, devant le n°268;
17.II.1.d.317.- Rue Geleytsbeek, 29;
17.II.1.d.376.- Rue Vanderkindere, 59;
Article 17.II.- Le stationnement est réservé aux endroits suivants:
17.II.1- à certaines catégories de véhicules:
17.II.1.i- Aux voitures partagées
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17.II.1.i.8.- Avenue du Prince de Ligne, 12, sur une distance de 12m;
17.II.1.i.10.- Square Georges Marlow, 5 (deux emplacements);  
17.II.1.i.11.- Square Georges Marlow, 5 (deux emplacements);
17.II.1.i.14.- Dieweg, 123 (deux emplacements);
Article 17.II.- Le stationnement est réservé aux endroits suivants:
17.II.4- aux autocars.
17.II.4.1.- Rue du Bambou, côté impair, dans le redan aménagé à proximité de l'école
Decroly, du lundi au vendredi, de 8 h 00 à 17 h 00, sur une distance de 21 m;
Article 18.- Le stationnement est payant dans les emplacements de stationnement
tracés dans les rues suivantes.
18.52.- Rue Xavier De Bue, 26, du lundi au samedi, de 8h à 12h, sur 12 m.
 
Décide:
d’approuver les mesures susmentionnées.
 

Le Conseil approuve le point.
35 votants : 35 votes positifs.

Politie op het wegverkeer algemeen bijkomend reglement – intrekkingen.

De raad,
 
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op artikel 3 van de ordonnantie van 3 april 2014 betreffende de aanvullende
reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens;
Gelet op artikel 60 en volgende van het koninklijk besluit van 1 december 1975
houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en van het gebruik
van de openbare weg;
Gelet op het ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbij de minimum afmetingen
en de bijzondere plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald;
Overwegende de ministeriële omzendbrief van 14 november 1977 betreffende de
aanvullende reglementen en de plaatsing van de verkeerstekens;
Overwegende dat de hierna voorziene maatregelen betrekking hebben op gemeente-
en/of gewestwegen;
Intrekkingen:
Artikel 1.A.- Op navolgende wegen is het ieder bestuurder verboden te rijden in de
richting en op het wegvak, als aangeduid voor elk van deze wegen.
1.A.183.- Landvoogddreef, van de André Ryckmanslaan tot de Waterloosesteenweg;
1.A.197.- Sophoraslaan, van de Godshuizenlaan tot de Meelbessenlaan ;
1.A.198.- Meelbessenlaan, van de Sophoraslaan tot de Godshuizenlaan ;
Artikel 11.- Een verplicht fietspad wordt aangelegd op de volgende wegen:
11.1.- Dolezlaan, van nr. 454 tot nr. 160, op de uitspringende berm ;
11.2.- Godshuizenlaan, van nr. 156 tot de Dolezlaan, op de uitspringende berm ;
11.3.- Zijlaan, langs de spoorweg, op de uitspringende berm, van de Jean en Pierre
Carsoellaan tot de Copernicusstraat (gewestelijke fietsroute A 1);
11.5.- Dolezlaan, van nr. 111 tot de Engelandstraat, op de uitspringende berm ;
11.7.- Oude Molenstraat, deel tussen de Andrimontlaan en de Hochelaan, even en
oneven kant, op de uitspringende berm;
Artikel 11.B.- Gedeelte van de openbare weg voorbehouden aan het verkeer van
voetgangers en fietsers:
11.B.1.- Wolvendaellaan, van nr. 1 tot het kruispunt met de Arnold Delvauxlaan ;
Artikel 13.B.- Op de volgende plaatsen wordt de rijbaan door witte lijnen opgedeeld
in twee rijstroken:
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13.B.6.- Jean en Pierre Carsoellaan, op het kruispunt met de Mercuriuslaan en de
Albert Lancasterlaan (bocht): doorlopend en onderbroken;
13.B.8.- Marie Depagestraat - Vanderkinderestraat: doorlopend;
13.B.11.- Sterrewachtlaan: op het kruispunt met de Sterrekundigenstraat (bocht):
doorlopend;
13.B.13.- Sint-Jobsesteenweg, tussen de Papenkasteelstraat en de Waterkasteelstraat
(bocht): doorlopend en onderbroken;
13.B.14.- Molièrelaan, op het grondgebied van Ukkel en gezamenlijk met de
gemeente Elsene;
13.B.17.- De Perckestraat, op het kruispunt met de Schilderachtige Dreef: doorlopend;
13.B.19.- Burgemeester Jean Herinckxlaan, op het kruispunt met de Henri
Elleboudtlaan: doorlopend;
13.B.20.- Blücherlaan, op het kruispunt met de de Perckestraat: doorlopend;
13.B.21.- Sint-Jobsesteenweg, op het kruispunt met de Engelandstraat: doorlopend en
onderbroken;
13.B.23.- Prins van Oranjelaan, op het kruispunt met de Dolezlaan: doorlopende lijn ;
13.B.24.- Maretaklaan, op het kruispunt met de Dolezlaan: doorlopende lijn ;
13.B.25.- Van Beverlaan;
13.B.33.- Egide Van Ophemstraat, op het kruispunt met de Stallestraat: onderbroken
lijn;
13.B.36.- Hamstraat, van de Alphonse XIII laan tot de Oude Molenstraat ;
13.B.38.- Jean-Baptiste Labarrestraat, op het kruispunt met de Alsembergsesteenweg:
doorlopend;
13.B.39.- Merlostraat, tussen het kruispunt met de Baron Guillaume Van Hammestraat
en de voorrangsrotonde: onderbroken;
13.B.41.- Waterkasteelstraat, van nr. 37 tot nr. 9: onderbroken aslijn ;
13.B.42.- Zeven Bunderslaan, van de Alsembergsesteenweg tot de Mozartlaan:
doorlopende en onderbroken aslijn;
13.B.44.- Victor Gambierstraat, van de Prinses Paolalaan tot de voorrangsrotonde
Victor Gambierstraat - Adolphe Wansartlaan: doorlopende aslijn;
13.B.46.- Egide Van Ophemstraat, van nr. 133 tot nr. 127: onderbroken aslijn ;
13.B.49.- Stillelaan, van nr. 53 tot nr. 57: doorlopende en onderbroken aslijn ;
13.B.52.- Jean en Pierre Carsoellaan, tussen nr. 20A en nr. 4A (bochten van de
spoorwegbrug) ;
13.B.54.- Engelandstraat, op het kruispunt met de Sint-Jobsesteenweg: onderbroken;
13.B.57.- Coghensquare, in de toegang tot de square vanaf de Coghenlaan:
doorlopend en onderbroken;
13.B.58.- Vanderkinderestraat, op het kruispunt met de Alsembergsesteenweg:
doorlopend en onderbroken;
13.B.59.- Oscar Van Goidtsnovenlaan, op het kruispunt met de Alsembergsesteenweg:
doorlopend en onderbroken;
13.B.60.- Mercuriuslaan, op het kruispunt met de Jean en Pierre Carsoellaan:
doorlopend en onderbroken;
Artikel 13.H.- Er zal een fietspad op de grond aangebracht worden, overeenkomstig
artikel 74 van het KB, in de volgende wegen of weggedeeltes:
13.H.2.- Floridalaan, even kant, van het kruispunt met de De Frélaan tot nr. 148 ;
Artikel 14.- Het parkeren is verboden op de volgende wegen of weggedeeltes:
14.197.- Homère Goossensplein, op zondag van 6.00 tot 15.00 uur;
14.244.- Sint-Pietersvoorplein, van de Dekenijstraat tot de Xavier De Buestraat, aan
weerszijden, op zondag van 6 tot 15 uur;
Artikel 17.II.- Het parkeren is voorbehouden op de volgende plaatsen:
17.II.1- aan bepaalde voertuigen:
17.II.1.a- Taxi's.
17.II.1.a.3.- Edith Cavellstraat 32, ingang van het Edith Cavellziekenhuis: twee
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plaatsen;
Artikel 17.II.- Het parkeren is voorbehouden op de volgende plaatsen, over een
afstand van 6 meter behalve anders gespecificeerd:
17.II.1- aan bepaalde voertuigen:
17.II.1.d- Gehandicapten.
17.II.1.d.63.- Victor Gambierstraat 10, over een afstand van 6 meter ;
17.II.1.d.170.- Vanderkinderestraat 520, over een afstand van 6 meter ;
17.II.1.d.261.- Karmelietenstraat, aan de scheiding van nr. 85-87;
17.II.1.d.265.- Oude Molenstraat, voor nr. 268;
17.II.1.d.317.- Geleytsbeekstraat 29;
17.II.1.d.376.- Vanderkinderestraat 59;
Artikel 17.II.- Het parkeren is voorbehouden op de volgende plaatsen:
17.II.1- aan bepaalde voertuigen:
17.II.1.i- Autodelen.
17.II.1.i.8.- Prins de Lignelaan 12, over een afstand van 12 meter ;
17.II.1.i.10.- Georges Marlowsquare 5 (twee plaatsen); 
17.II.1.i.11.- Georges Marlowsquare 5 (twee plaatsen);
17.II.1.i.14.- Dieweg 123 (twee plaatsen);
Artikel 17.II.- Het parkeren is voorbehouden op de volgende plaatsen:
17.II.4- aan autocars.
17.II.4.1.- Bamboestraat, oneven kant, in de uitsprong dicht bij school Decroly, van
maandag tot vrijdag van 8.00 tot 17.00 uur, over een afstand van 21 meter;
Artikel 18.- Het parkeren is betalend op de afgebakende parkeerplaatsen in de
volgende straten:
18.52.- Xavier De Buestraat 26, van maandag tot zaterdag van 8.00 tot 12.00, over
12 meter.
 
Beslist:
de bovenvermelde maatregelen goed te keuren.
 
 
 

De Raad keurt het punt goed.
35 stemmers : 35 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
2024 02 22_Abrogations_Cc_NoteExplicative.pdf

 

 

Police de la circulation routière - règlement général complémentaire -
abrogations - nouvelles dispositions.

Le Conseil,
 

Vu l’article 117 de la nouvelle loi communale;
Vu l’ar�cle 3 de l’Ordonnance du 3 avril 2014 rela�ve aux règlements
complémentaires sur la circulation routière et sur la pose et le coût de la signalisation
routière;
Vu l’ar�cle 60 et suivants de l’Arrêté royal du 1er décembre 1975 portant règlement
général sur la police de la circulation routière et de l'usage de la voie publique;
Vu l’Arrêté ministériel du 11 octobre 1976 fixant les dimensions minimales et les
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conditions particulières de placement de la signalisation routière ;
Considérant la circulaire ministérielle du 14 novembre 1977 rela�ve aux règlements
complémentaires et au placement de la signalisation routière;
Considérant que les mesures prévues ci-après concernent la voirie communale et/ou
régionale;
Abrogations:
Article 5: Arrêt et stationnement (signaux routiers)
Art.5.8. Stationnement autorisé
Art.5.8.1. Le sta�onnement est autorisé à tous les véhicules dans les endroits
suivants. La mesure est matérialisée par des signaux E9a.
Art.5.8.1.16. Avenue Buysdelle, de l'avenue des Hospices jusqu'au n° 54;
Nouvelles dispositions:
Article 1: Interdictions et restrictions de circulation.
Art.1.10. Limitation de vitesse
Art.1.10.5. La vitesse est limitée à 50 Km/h par une signalisa�on à validité zonale. La
mesure est matérialisée par des signaux à validité zonale C43 pour indiquer le début
et la fin de la zone.Quar�er 1, formé par les voiries suivantes : Quar�er 2, formé par
les voiries suivantes :
Art.1.10.5.1. Avenue de Castonier;
Art.1.10.7. La vitesse est limitée à 30 Km/h . La mesure sera matérialisée par un C43.
Lorsque la fin de la limita�on ne coïncide pas avec un carrefour inclus, un signal C45
ou éventuellement C46 sera placé.
Art.1.10.7.1. Drève Pittoresque;
Art.1.10.7.2. Rue de Percke, du n° 119 à la drève Pittoresque;
Article 4: Canalisation de la circulation
Art.4.1. Ilot directionnel et zone d'évitement
Art.4.1.2. Une zone d'évitement est tracée sur les voies suivantes. La mesure est
matérialisée par les marques de couleur blanche prévues à l'art. 77.4. de l'A.R.
Art.4.1.2.147. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, du côté gauche en sortant du
garage du n°12 avenue Château de Walzin;
Art.4.1.2.148. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, 21 (1-3m);
Art.4.1.2.149. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, 20 (2 zones, 1-3m);
Art.4.1.2.150. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, 23 (2 zones, 1-3m);
Art.4.1.2.151. Avenue Buysdelle, côté pair, entre l'avenue des Hospices et le n° 86 (2
zones, 1-3m);
Art.4.1.2.152. Avenue Buysdelle, 86 (4 zones, 1-3m);
Art.4.1.2.153. Avenue Buysdelle, 74 (1-3m);
Art.4.1.2.154. Avenue Buysdelle, 70 (1-3m);
Art.4.1.2.155. Avenue Buysdelle, 56 (1-3m);
Art.4.1.2.156. Avenue Buysdelle, 63 (1-3m);
Art.4.1.2.157. Avenue Buysdelle, 67 (1-3m);
Art.4.1.2.158. Avenue Buysdelle, 75 (1-3m);
Art.4.1.2.159. Avenue Buysdelle, 79 (1-3m);
Art.4.1.2.160. Avenue Buysdelle, côté pair, entre le n° 97 et l'avenue des Hospices (1-
3m);
Art.4.2. Bandes de circulation et flèches de sélection
Art.4.2.1. La chaussée est divisée en bandes de circula�on par des lignes blanches
aux endroits suivants. La mesure est matérialisée par des marques de couleur
blanches tracées conformément à l'art. 77.4 de l'A.R.
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Art.4.2.1.3. Rue du Ham, de la place de Saint-Job jusqu'à la Vieille rue du Moulin;
Art.4.3. Traversées
Art.4.3.1. Des passages pour piétons sont délimités aux endroits suivants. La mesure
est matérialisée par des bandes de couleur blanche, parallèles à l'axe de la chaussée,
conformément à l'art. 76.3. de l'A.R.
Art.4.3.1.21. Rue Baron Guillaume Van Hamme, au carrefour avec la chaussée de
Neerstalle;
Art.4.3.1.22. Rue Baron Guillaume Van Hamme, 17;
Art.4.3.1.23. Rue Baron Guillaume Van Hamme, 24;
Art.4.3.1.24. Rue Baron Guillaume Van Hamme, au carrefour avec la rue du Merlo;
Art.4.3.1.25. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue de
Messidor;
Art.4.3.1.26. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue Château
de Walzin;
Art.4.3.1.27. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue de la
Ferme Rose;
Art.4.3.1.28. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue Jean
Burgers;
Art.4.3.1.29. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue Henri
Elleboudt;
Art.4.3.1.30. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue de
Boetendael;
Art.4.3.1.31. Avenue Château de Walzin, au carrefour avec l'avenue Bourgmestre
Jean Herinckx;
Art.4.3.1.32. Avenue de la Ferme Rose, au carrefour avec l'avenue Bourgmestre Jean
Herinckx;
Art.4.3.1.33. Avenue Jean Burgers, au carrefour avec l'avenue Bourgmestre Jean
Herinckx;
Art.4.3.1.34. Avenue Henri Elleboudt, au carrefour avec l'avenue Bourgmestre Jean
Herinckx;
Art.4.3.1.35. Avenue de Boetendael, au carrefour avec l'avenue Bourgmestre Jean
Herinckx;
Art.4.3.1.36. Avenue de la Ramée, au carrefour avec l'avenue de Boetendael;
Art.4.3.1.37. Avenue de Messidor, au carrefour avec l'avenue Bourgmestre Jean
Herinckx;
Article 5: Arrêt et stationnement (signaux routiers)
Art.5.8. Stationnement autorisé
Art.5.8.1. Le sta�onnement est autorisé à tous les véhicules dans les endroits
suivants. La mesure est matérialisée par des signaux E9a.
Art.5.8.1.28. Avenue Buysdelle, côté pair, entre l'avenue des Hospices et le n° 86
(32m);
Art.5.8.1.29. Avenue Buysdelle, 88 (27m);
Art.5.8.1.30. Avenue Buysdelle, du côté opposé au n° 79 jusqu'au côté opposé au n°
75;
Art.5.8.1.31. Avenue Buysdelle, du n° 74 jusqu'au n° 70;
Art.5.8.1.32. Avenue Buysdelle, du n° 56 jusqu'au n° 54;
Art.5.9. Stationnement réservé
Art.5.9.1. Le sta�onnement est réservé, dans les endroits suivants, à certaines
catégories de véhicules: Personnes handicapées. La mesure est matérialisée par des
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signaux E9a complétés par un panneau addi�onnel sur lequel est reproduit le
symbole d'une chaise roulante pour personnes handicapées.
Art.5.9.1.87. Avenue d'Homborchveld, 112 (6m);
Art.5.9.1.88. Place de Saint-Job, 30 (6m);
Art.5.9.1.89. Place de Saint-Job, du côté opposé au n° 13;
Art.5.9.1.90. Chaussée de Waterloo, 1339 (6m);
Art.5.9.1.91. Chaussée de Waterloo, 1324 (6m);
Art.5.9.16. Le sta�onnement est réservé aux autocars aux endroits suivants. La
mesure est matérialisée par des signaux E9d.
Art.5.9.16.2. Rue Baron Guillaume Van Hamme, 19, du lundi au vendredi de 7h à 17h
(15m);
Article 7: Voies publiques à statut spécial
Art.7.3. Chemin réservé aux piétons, cyclistes, cavaliers et speed pedelecs
Art.7.3.2. Un chemin ou une par�e de la voie publique est réservé aux piétons,
cyclistes, cavaliers et conducteurs de speed pedelecs aux endroits suivants avec
délimita�on de la par�e du chemin qui est affectée aux différentes catégories
d'usagers. La mesure est matérialisée par les signaux F99b et F101b. Le symbole des
catégories d'usagers qui ont accès est reproduit sur les signaux.
Art.7.3.2.1. Rue Baron Guillaume Van Hamme, du n° 17 à la rue du Merlo;
Art.7.3.2.2. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, côté impair, de l'avenue de
Boetendael à l'avenue de Messidor;
Article 8: Aménagements particuliers
Art.8.1. Dispositifs surélevés
Art.8.1.1. Des disposi�fs surélevés- plateau- sont aménagés, dans les endroits
suivants. Lorsque le disposi�f est aménagé hors d'une zone 30, la mesure est
matérialisée par les signaux A14 ainsi que le signal F87 si le disposi�f est situé hors
d'un carrefour.
Art.8.1.1.1. Rue Baron Guillaume Van Hamme, 17;
Art.8.1.1.2. Rue Baron Guillaume Van Hamme, au carrefour avec la chaussée de
Neerstalle;
Art.8.1.1.3. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue Château
de Walzin;
Art.8.1.1.4. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue de la
Ferme Rose;
Art.8.1.1.5. Avenue Bourgmestre Jean Herinckx, au carrefour avec l'avenue Henri
Elleboudt;
Art.8.1.1.6. Avenue de Messidor, au carrefour avec l'avenue Bourgmestre Jean
Herinckx;
Article 10: Dispositions finales
A rt.10.1. La signalisa�on prévue ci-dessus sera placée conformément aux
dispositions de l'Arrêté Royal du 1er décembre 1975 portant règlement général sur la
police de la circula�on rou�ère et de l'usage de la voie publique et de l’Arrêté
ministériel du 11 octobre 1976 fixant les dimensions minimales et les condi�ons
particulières de placement de la signalisation routière.
Art.10.2. Le présent règlement sera soumis à l'approba�on du Ministre de la
Mobilité, après avis de la Commission Consulta�ve pour la Circula�on Rou�ère,
conformément à l’ar�cle 3 de l’Ordonnance du 3 avril 2014 rela�ve aux règlements
complémentaires sur la circula�on rou�ère, la pose et le coût de la signalisa�on
routière.
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Décide:
d’approuver les mesures susmentionnées.
 
 

Le Conseil approuve le point.
35 votants : 35 votes positifs.

Politie op het wegverkeer algemeen bijkomend reglement – intrekkingen -
nieuwe bepalingen. 

De Raad,
 
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op ar�kel 3 van de ordonnan�e van 3 april 2014 betreffende de aanvullende
reglementen op het wegverkeer
en de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens;
Gelet op ar�kel 60 e.v. van het koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende
algemeen reglement op de
politie van het wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg;
Gelet op het ministerieel besluit van 11 oktober 1976 houdende de minimum
afmetingen en de bijzondere
plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens;
Overwegende de ministeriële omzendbrief van 14 november 1977 betreffende de
aanvullende reglementen en de
plaatsing van verkeerstekens;
Overwegende dat de hierna voorziene maatregelen gemeentewegen en/of
gewestwegen betreffen;
Intrekkingen:
Artikel 5: Stilstaan en parkeren (verkeersborden)
Art.5.8. Parkeren toegelaten
Art.5.8.1. Het parkeren is toegelaten voor alle voertuigen op de volgende plaatsen.
De maatregel wordt kenbaar gemaakt door verkeersborden E9a.
Art.5.8.1.16. Buysdellelaan, van de Godshuizenlaan tot aan het nr. 54;
Nieuwe bepalingen:
Artikel 1: Verkeersverbod en -beperking.
Art.1.10. Snelheidsbeperking
Art.1.10.5. De snelheid wordt beperkt tot 50 km/u door een signalisa�e met zonale
geldigheid. De maatregel wordt kenbaar gemaakt door verkeersborden met zonale
geldigheid C43 om het begin en het einde van de zone aan te duiden.Wijk 1,
gevormd door de volgende straten:Wijk 2, gevormd door de volgende straten:
Art.1.10.5.1. de Castonierlaan;
Art.1.10.7. De snelheid wordt beperkt tot 30 km/u. De maatregel wordt kenbaar
gemaakt door de verkeersborden C43. Indien het einde van de snelheidsbeperking
niet samenvalt met een kruispunt wordt een verkeersbord C45 of eventueel C46
geplaatst.
Art.1.10.7.1. Schilderachtige dreef;
Art.1.10.7.2. De Perckestraat, van nr. 119 tot de Schilderachtige dreef;
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Artikel 4: Kanaliseren van het verkeer
Art.4.1. Verkeersgeleider en verdrijvingsvlak
Art.4.1.2. Een verdrijvingsvlak wordt aangebracht op de volgende wegen. De
maatregel wordt kenbaar gemaakt door wiSe strepen, conform ar�kel 77.4. van het
K.B.
Art.4.1.2.147. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan de linkerkant bij het buitenrijden
van de garage van de Kasteel de Walzinlaan nr. 12;
Art.4.1.2.148. Burgemeester Jean Herinckxlaan, 21 (1-3m);
Art.4.1.2.149. Burgemeester Jean Herinckxlaan, 20 (2 zones, 1-3m);
Art.4.1.2.150. Burgemeester Jean Herinckxlaan, 23 (2 zones, 1-3m);
Art.4.1.2.151. Buysdellelaan, pare kant, tussen de Godshuizenlaan en het nr. 86 (2
zones, 1-3m);
Art.4.1.2.152. Buysdellelaan, 86 (4 zones, 1-3m);
Art.4.1.2.153. Buysdellelaan, 74 (1-3m);
Art.4.1.2.154. Buysdellelaan, 74 (1-3m);
Art.4.1.2.155. Buysdellelaan, 56 (1-3m);
Art.4.1.2.156. Buysdellelaan, 63 (1-3m);
Art.4.1.2.157. Buysdellelaan, 67 (1-3m);
Art.4.1.2.158. Buysdellelaan, 75 (1-3m);
Art.4.1.2.159. Buysdellelaan, 79 (1-3m);
Art.4.1.2.160. Buysdellelaan, pare kant, tussen het nr. 97 en de Godshuizenlaan (1-
3m);
Art.4.2. Rijstroken en voorsorteringspijlen
Art.4.2.1. De rijbaan wordt verdeeld in rijstroken door wiSe lijnen op de volgende
plaatsen. De maatregel wordt kenbaar gemaakt met wiSe markeringen zoals
voorzien in het art. 77.4. van het K.B.
Art.4.2.1.3. Hamstraat, van het Sint-Jobsplein tot aan de Oude Molenstraat;
Art.4.3. Oversteekplaatsen
Art.4.3.1. Oversteekplaatsen voor voetgangers worden afgebakend op de volgende
plaatsen. De maatregel wordt kenbaar gemaakt door wiSe evenwijdige strepen,
parallel met de as van de rijweg, conform artikel 76.3. van het K.B.
Art.4.3.1.21. Baron Guillaume Van Hammestraat, aan het kruispunt met
Neerstallesteenweg;
Art.4.3.1.22. Baron Guillaume Van Hammestraat, 17;
Art.4.3.1.23. Baron Guillaume Van Hammestraat, 24;
Art.4.3.1.24. Baron Guillaume Van Hammestraat, aan het kruispunt met de
Merlostraat;
Art.4.3.1.25. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de
Messidorlaan;
Art.4.3.1.26. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de Kasteel de
Walzinlaan;
Art.4.3.1.27. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de Roze
Hoevelaan;
Art.4.3.1.28. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de Jean
Burgerslaan;
Art.4.3.1.29. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de Henri
Elleboudtlaan;
Art.4.3.1.30. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de
Boetendaellaan;
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Art.4.3.1.31. Kasteel de Walzinlaan, aan het kruispunt met de Burgemeester Jean
Herinckxlaan;
Art.4.3.1.32. Roze Hoevelaan, aan het kruispunt met de Burgemeester Jean
Herinckxlaan;
Art.4.3.1.33. Jean Burgerslaan, aan het kruispunt met de Burgemeester Jean
Herinckxlaan;
Art.4.3.1.34. Henri Elleboudtlaan, aan het kruispunt met de Burgemeester Jean
Herinckxlaan;
Art.4.3.1.35. Boetendaellaan, aan het kruispunt met de Burgemeester Jean
Herinckxlaan;
Art.4.3.1.36. Looflaan, aan het kruispunt met de Boetendaellaan;
Art.4.3.1.37. Messidorlaan, aan het kruispunt met de Burgemeester Jean
Herinckxlaan;
Artikel 5: Stilstaan en parkeren (verkeersborden)
Art.5.8. Parkeren toegelaten
Art.5.8.1. Het parkeren is toegelaten voor alle voertuigen op de volgende plaatsen.
De maatregel wordt kenbaar gemaakt door verkeersborden E9a.
Art.5.8.1.28. Buysdellelaan, pare kant, tussen de Godshuizenlaan en het nr. 86
(32m);
Art.5.8.1.29. Buysdellelaan, 88 (27m);
Art.5.8.1.30. Buysdellelaan, van de overkant van het nr. 79 tot aan de overkant van
het nr. 75;
Art.5.8.1.31. Buysdellelaan, van het nr. 74 tot aan het nr. 70;
Art.5.8.1.32. Buysdellelaan, van het nr. 56 tot aan het nr. 54;
Art.5.9. Parkeren voorbehouden
Art.5.9.1. Het parkeren is voorbehouden op de volgende plaatsen voor bepaalde
categorieën voertuigen: Personen met een handicap. De maatregel wordt kenbaar
gemaakt door verkeersborden E9a aangevuld met een onderbord waarop het
symbool van een rolstoel voor personen met een handicap afgebeeld is.
Art.5.9.1.87. Homborchveldlaan, 112 (6m);
Art.5.9.1.88. Sint-Jobsplein, 30 (6m);
Art.5.9.1.89. Sint-Jobsplein, aan de overkant van het nr. 13;
Art.5.9.1.90. Waterloosesteenweg, 1339 (6m);
Art.5.9.1.91. Waterloosesteenweg, 1324 (6m);
Art.5.9.16. Het parkeren is voorbehouden op de volgende plaatsen  voor autocars. De
maatregel wordt kenbaar gemaakt door de verkeersborden E9d.
Art.5.9.16.2. Baron Guillaume Van Hammestraat, 19, van maandag tot vrijdag van 7u
tot 17u (15m);
Artikel 7: Openbare wegen met een bijzonder statuut.
Art.7.3. Weg voorbehouden voor voetgangers, fietsers, ruiters en speed pedelecs
Art.7.3.2. Een weg of een deel van de openbare weg wordt voorbehouden voor
voetgangers, fietsers, ruiters en bestuurders van speed pedelecs op de volgende
plaatsen met aTakening van het deel van de weg dat voorbehouden wordt voor de
verschillende categorieën gebruikers. De maatregel wordt kenbaar gemaakt met de
verkeersborden F99b en F101b. Het symbool van de categorieën gebruikers die er
toegang toe hebben, wordt weergegeven op de borden.
Art.7.3.2.1. Baron Guillaume Van Hammestraat, van nr. 17 tot de Merlostraat;
Art.7.3.2.2. Burgemeester Jean Herinckxlaan, onpare kant, van de Boetendaellaan tot
de Messidorlaan;
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Artikel 8: Bijzondere inrichtingen
Art.8.1. Verhoogde inrichtingen
Art.8.1.1. Verhoogde inrich�ngen- plateau - worden aangebracht op de volgende
plaatsen. Wanneer de inrich�ng aangebracht wordt buiten een zone 30, wordt de
maatregel kenbaar gemaakt met de verkeersborden A14 en F87 als de inrich�ng
buiten een kruispunt ligt.
Art.8.1.1.1. Baron Guillaume Van Hammestraat, 17;
Art.8.1.1.2. Baron Guillaume Van Hammestraat, aan het kruispunt met
Neerstallesteenweg;
Art.8.1.1.3. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de Kasteel de
Walzinlaan;
Art.8.1.1.4. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de Roze
Hoevelaan;
Art.8.1.1.5. Burgemeester Jean Herinckxlaan, aan het kruispunt met de Henri
Elleboudtlaan;
Art.8.1.1.6. Messidorlaan, aan het kruispunt met de Burgemeester Jean
Herinckxlaan;
Artikel 10: Slotbepalingen
Art.10.1. De hierboven voorziene signalisa�e wordt geplaatst conform de bepalingen
van het K.B. van 1 december 1975 houdende algemeen reglement op de poli�e van
het wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg en het M.B. van 11 oktober
1976 waarbij de minimum afme�ngen en de bijzondere plaatsingsvoorwaarden van
de verkeerstekens worden bepaald.
Art.10.2. Het onderhavige reglement wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de
Minister van Mobiliteit, na advies van de Raadgevende Commissie voor het
Wegverkeer, conform ar�kel 3 van de ordonnan�e van 3 april 2014 betreffende de
aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en bekos�ging van de
verkeerstekens.
 
Beslist:
de bovenvermelde maatregelen goed te keuren.
 
 

De Raad keurt het punt goed.
35 stemmers : 35 positieve stemmen.

5 annexes / 5 bijlagen
Van Hamme_Plan.pdf, 2024 02 22_Annexes_PMR.pdf, 2024 02
22_Cc_NoteExplicative.docx.pdf, Bg Jean Herinckx_Plan.pdf, Buysdelle_Plan.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES CULTURELLES ET RÉCRÉATIVES - DEPARTEMENT
CULTURELE EN RECREATIEVE ZAKEN

Sports - Sport
 

Sports,- Octroi d'un subside ponctuel aux différents organismes sportifs (24
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heures Vélo du Bois de la Cambre, Mooncatchers, Belgium Ultimate frisbee,
Rallye Uccle) - Engagement de la dépense.

Le Conseil,
Considérant que les "24 Heures Vélo du Bois de la Cambre" participent à la promotion
de la mobilité douce en ce que cet événement sportif et convivial "met en selle" des
milliers de jeunes; Que la pratique du vélo s'avère également très positive pour la
santé et pour l'environnement; Que l'événement se déroulera au Bois de la Cambre, à
proximité de notre commune, que des groupements ucclois y participeront, que
l'équipe organisatrice compte plusieurs Ucclois dans ses rangs; Que les organisateurs
sollicitent un subside dans le cadre de la 38e édition qui se tiendra les 23 et 24 mars
prochains; Que le service des sports soumet à l'approbation du Conseil l'octroi d'un
subside de 1.000 € aux "24 Heures Vélo du Bois de la Cambre";
Considérant que les équipes du club ucclois Mooncatchers sont régulièrement
champions de Belgique d’Ultimate Frisbee;
Que le club a participé pour la seconde fois au championnat indoor d’Europe qui se
tient tous les quatre ans, qu’il a eu lieu les 2, 3 et 4 février à Herning au Danemark ;
Que les Mooncatchers y ont envoyé deux équipes, une féminine et une masculine,
comptant au total 26 participant(e)s accompagné(e)s de 3 coachs ;
Que l’équipe masculine a remporté la compétition et que l’équipe féminine s’est
classée 4e ; 
Que les Mooncatchers sollicitent un subside dans le cadre de leur participation au
championnat indoor d'Europe;
Que le service des sports soumet à l'approbation du Conseil l'octroi d'un subside de
1.000 € aux équipes de Mooncatchers pour leur participation au championnat
indoor d'Europe au Danemark;
Considérant que l'équipe nationale d'Ultimate Frisbee, dont la moitié des membres
fait partie du club ucclois Mooncatchers, participera à la "World Ultimate
Championship" qui se déroulera en Australie en septembre 2024;
Que pour ce faire, la Belgium Ultimate Frisbee sollicite une aide financière  pour
l'organisation ce voyage;
Que le service des sports soumet à l'approbation du Conseil l'octroi d'un subside de
2.000 € à l'équipe nationale de Belgique d'Ultimate frisbee pour sa participation au
championnat du monde en Australie; 
Considérant que le Rallye Uccle Basket Club fête ses cinquante ans d'existence et
que pour cette occasion, ils désireraient célébrer le jubilé par l'organisation d'un
tournoi communal de basket "façon d'antan" suivi d'une réception le 26 mai 2024;
Qu'ils aimeraient organiser, comme le faisait à l'époque la commune, une
compétition entre les 5 clubs ucclois de basket utilisateurs des infrastructures
communales;
Que la journée comprendrait 5 matchs, une remise du trophée au club vainqueur et
finirait par le verre de l'amitié avec les autorités communales, les fédérations de
basket, les responsables des autres clubs ainsi que les membres et fondateurs du
Rallye Uccle;
Que le service des sports soumet à l'approbation du Conseil l'octroi d'un subside de
1.000 € au Rallye Uccle pour l'organisation d'un tournoi entre les clubs de basket
ucclois suivi d'une réception dans le cadre de leur jubilé;
 
Décide:
- d'octroyer un subside de:

1.000 € à l'organisation des "24 Heures Vélo du Bois de la Cambre 2024";
1.000 € aux Mooncatchers pour la participation de leurs 2 équipes au
championnat indoor d'Europe au Danemark;
2.000 € à la Belgium Ultimate Frisbee pour la participation de l'équipe
nationale au championnat du monde de frisbee en Australie; 
1.000 € au Rallye Uccle pour l'organisation d'un tournoi de basket dans le
cadre du jubilé du club;
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 - d'autoriser l'engagement de la dépense.
 

 

Le Conseil approuve le point.
35 votants : 35 votes positifs.

Sport.- Toekenning van een gerichte subsidie aan verschillende sportorganisaties
(24 heures vélo du Bois de la Cambre, Mooncatchers, Belgium Ultimate Frisbee,
Rallye Uccle) - Vastlegging van de uitgave

De raad,
Overwegende dat de "24 heures vélo du Bois de la Cambre" inspeelt op de
aanmoediging van zachte mobiliteit aangezien dit sportevenement duizenden jongeren
op de fiets krijgt; Dat fietsen bovendien erg goed is voor de gezondheid en het milieu;
Dat het evenement plaatsvindt in het Ter Kamerenbos, vlakbij onze gemeente, dat
Ukkelse groepen eraan zullen deelnemen, dat talrijke Ukkelaars meewerken aan de
organisatie van dit evenement;
Dat de organisatoren een subsidie vragen in het kader van de 38e editie, die
plaatsvindt op 23 en 24 maart;
Dat de Sportdienst de toekenning van een subsidie van € 1.000 aan de "24 heures vélo
du Bois de la Cambre" ter goedkeuring voorlegt aan de raad;
Overwegende dat de teams van de Ukkelse club Mooncatchers regelmatig Belgisch
kampioen Ultimate Frisbee worden;
Dat de club voor de tweede keer heeft deelgenomen aan het Europees
indoorkampioenschap, dat om de vier jaar georganiseerd wordt en dit jaar plaatsvindt
op 2, 3 en 4 februari in Herning, Denemarken;
Dat de Mooncatchers er twee teams naartoe stuurden, een mannenteam en een
vrouwenteam, met in totaal 26 deelnemers, begeleid door 3 coaches;
Dat het mannenteam won de competitie en het vrouwenteam eindigde op de 4de
plaats;
Dat de Mooncatchers een subsidie vragen in het kader van hun deelname aan het
Europees indoorkampioenschap;
Dat de Sportdienst de toekenning van een subsidie van € 1.000 aan de teams van
Mooncatchers voor hun deelname aan het Europees indoorkampioenschap in
Denemarken ter goedkeuring voorlegt aan de raad;
Overwegende dat het nationaal team Ultimate Frisbee, waarvan de helft van de leden
deel uitmaakt van de Ukkelse club Mooncatchers, in september 2024 deelneemt aan
het "World Ultimate Championship" in Australië;
Dat Belgium Ultimate Frisbee hiervoor financiële ondersteuning vraagt voor de
organisatie van deze reis;
Dat de Sportdienst de toekenning van een subsidie van € 2.000 aan het Belgisch
nationaal team Ultimate Frisbee voor zijn deelname aan het wereldkampioenschap in
Australië ter goedkeuring voorlegt aan de raad;
Overwegende dat Rallye Uccle Basket Club haar vijftigjarig bestaan viert en dit
jubileum zou willen vieren door de organisatie van een gemeentelijk basketbaltornooi
"zoals vroeger" op 26 mei 2024, gevolgd door een receptie;
Dat ze immers een competitie zou willen organiseren tussen de 5 Ukkelse
basketbalclubs die de gemeentelijke infrastructuur gebruiken, zoals de gemeente
vroeger deed;
Dat de dag 5 matchen en de overhandiging van de trofee aan de winnende club zou
omvatten en afgesloten zou worden met een receptie met de lokale overheid, de
basketbalfederaties, de verantwoordelijken van de andere clubs en de leden en
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stichters van Rallye Uccle;
Dat de Sportdienst de toekenning van een subsidie van € 1.000 aan Rallye Uccle voor
de organisatie van een tornooi tussen de Ukkelse basketbalclubs, gevolgd door een
receptie in het kader van haar jubileum, ter goedkeuring voorlegt aan de raad;
 
 
Beslist:
-  Een subsidie toe te kennen van

€ 1.000 aan de organisatie van de "24 heures vélo du Bois de la Cambre 2024";
€ 1.000 aan de Mooncatchers voor de deelname van hun 2 teams aan het
Europees indoorkampioenschap in Denemarken;
€ 2.000 aan Belgium Ultimate Frisbee voor de deelname van het nationaal team
aan het wereldkampioenschap frisbee in Australië; 
€ 1.000 aan Rallye Uccle voor de organisatie van een basketbaltornooi in het
kader van het jubileum van de club;

-   de vastlegging van de uitgave goedkeuren.
 

De Raad keurt het punt goed.
35 stemmers : 35 positieve stemmen.

5 annexes / 5 bijlagen
24 Heures Bois Cambre.pdf, Belgium Ultimate Frisbee.pdf, Mooncatchers.pdf, Rallye
Uccle.pdf, Royal Racing.pdf

 

Leïla Kabachi entre en séance / treedt in zitting.  
 

 

DÉPARTEMENT AMÉNAGEMENT DU TERRITOIRE ET POLITIQUE FONCIÈRE -
DEPARTEMENT RUIMTELIJKE ORDENING EN GRONDBELEID

Urbanisme - Stedenbouw
 

Requête en annulation introduite par SA TOLEFI à l’encontre de l’arrêté du
gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 1er juin 2023 qui déclare
recevable mais non fondé le recours « introduit par le SA TOLEFI contre la
décision du Collège des Bourgmestre et Echevins de la commune d’Uccle de
refuser le permis de lotir tendant à démolir une maison et créer 8 lots (5 lots pour
maisons unifamiliales et 2 lots pour appartements) en vue de construire 8
logements » sur le bien sis rue Geleystbeek 218 à 1180 Uccle, et refuse dès lors le
permis de lotir portant la référence PL 584 - 2019 – Décision d’intervenir devant
le Conseil d’Etat

Le Conseil,

Considérant qu’en date du 20 décembre 2023 l’administration communale a accusé
réception d’une requête en annulation introduite devant le Conseil d’Etat par la SA
TOLEFI à l’encontre de l’arrêté du gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale
du 1er juin 2023 qui déclare recevable mais non fondé le recours « introduit par le SA
TOLEFI contre la décision du Collège des Bourgmestre et Echevins de la commune
d’Uccle de refuser le permis de lotir tendant à démolir une maison et créer 8 lots (5
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lots pour maisons unifamiliales et 2 lots pour appartements) en vue de construire 8
logements » sur le bien sis rue Geleystbeek 218 à 1180 Uccle, et refuse dès lors le
permis de lotir portant la référence PL 584 - 2019;

Considérant qu’en date du 18 août 2020 le Collège des Bourgmestre et Echevins, a
refusé le permis de lotir tendant à démolir une maison et créer 8 lots (5 lots pour
maisons unifamiliales et 2 lots pour appartements) en vue de construire 8 logements
sur le bien sis rue Geleystbeek 218 à 1180 Uccle ;

Considérant que la SA TOLEFI a introduit en date du 5 novembre 2020 un recours au
Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale ;

Considérant que le gouvernement a, en date du 1er juin 2023, pris un arrêté refusant le
permis de lotir à la SA TOLEFI et tendant à démolir une maison et créer 8 lots (5 lots
pour maisons unifamiliales et 2 lots pour appariements) en vue de construire 8
logements rue Geleytsbeek, 218 à 1180 Uccle ;

Considérant que ce projet souhaite s’implanter dans un intérieur d’îlot, actuellement
préservé et qui garde des qualités paysagères et écologiques ;

Considérant que le terrain concerné se situe :

-        en zone de protection de la ville verte de seconde zone (carte 10 du PRDD) ;

-        en zone prioritaire de reconnexion des cours d’eau (carte 13 du PRDD) ;

Qu’il est également compris comme zone de liaison sur la carte 02-2 du Plan régional
Nature ; que conformément à l’article 3, 26° de l’ordonnance du 1er mars 2012
relative à la conservation de la nature, une zone de liaison s’entend du ≪ site qui, par
ses caractéristiques écologiques, favorise ou est susceptible de favoriser la dispersion
ou la migration des espèces, notamment entre les zones centrales ≫ ;

Considérant que le collège a été l’autorité initialement compétente et a refusé ce
permis de lotir ;

Que la commune a intérêt à préserver les espaces verts non bâtis ;

Considérant qu’il est opportun d’intervenir en cette affaire afin de défendre les intérêts
de la commune devant le Conseil d’Etat ;

Vu les articles 123,8° et 270 de la Nouvelle Loi Communale ;

 

Décide :

De prendre connaissance de la requête en annulation introduite par SA TOLEFI à
l’encontre de l’arrêté du gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 1er juin
2023 qui déclare recevable mais non fondé le recours « introduit par le SA TOLEFI
contre la décision du Collège des Bourgmestre et Echevins de la commune d’Uccle de
refuser le permis de lotir tendant à démolir une maison et créer 8 lots (5 lots pour
maisons unifamiliales et 2 lots pour appartements) en vue de construire 8 logements »
sur le bien sis rue Geleystbeek 218 à 1180 Uccle, et refuse dès lors le permis de lotir
portant la référence PL 584 - 2019;

D'intervenir dans cette affaire devant le Conseil d'Etat à l'encontre de ce permis de
lotir;
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De charger le service de l’urbanisme d’introduire la requête en intervention au Conseil
d’Etat ;

 

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Verzoek tot nietigverklaring ingediend door de NV TOLEFI tegen het decreet
van de regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 1 juni 2023 dat het
beroep “ingesteld door de NV TOLEFI tegen de beslissing van het College van
Burgemeester en Schepenen van de gemeente Ukkel weigert de
verkavelingsvergunning om een huis af te breken en 8 percelen te creëren (5
percelen voor eengezinswoningen en 2 percelen voor appartementen) met het oog
op de bouw van 8 wooneenheden op het terrein gelegen Geleystbeekstraat 218 te
1180 Ukkel, en weigert daarom de verkavelingsvergunning met referentie PL 584
- 2019 – Besluit tot tussenkomst bij de Raad van State

De raad,

Overwegende dat het gemeentebestuur op 20 december 2023 een verzoekschrift tot
nietigverklaring ontvangen heeft, ingediend bij de Raad van State door nv TOLEFI
tegen het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 1 juni 2023, dat het
beroep "ingediend door nv TOLEFI tegen de beslissing van het college van
burgemeester en schepenen van de gemeente Ukkel tot weigering van de
verkavelingsvergunning die ertoe strekt een huis te slopen en 8 percelen (5 percelen
voor eengezinswoningen en 2 percelen voor appartementen) te creëren om
8 woningen te bouwen op het goed gelegen Geleytsbeekstraat 218 te 1180 Ukkel "
ontvankelijk maar ongegrond verklaart en bijgevolg de verkavelingsvergunning met
kenmerk VV 584 - 2019 weigert;

Overwegende dat het college van burgemeester en schepenen op 18 augustus 2020 de
verkavelingsvergunning geweigerd heeft die ertoe strekt een huis te slopen en
8 percelen (5 percelen voor eengezinswoningen en 2 percelen voor appartementen) te
creëren om 8 woningen te bouwen op het goed gelegen Geleytsbeekstraat 218 te
1180 Ukkel;

Overwegende dat nv TOLEFI op 5 november 2020 een beroep bij de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering ingediend heeft;

Overwegende dat de regering op 1 juni 2023 een besluit genomen heeft dat aan nv
TOLEFI de verkavelingsvergunning weigert die ertoe strekt een huis te slopen en
8 percelen (5 percelen voor eengezinswoningen en 2 percelen voor appartementen) te
creëren om 8 woningen te bouwen in de Geleytsbeekstraat 218 te 1180 Ukkel;

Overwegende dat dit project ingeplant wil worden op het binnenterrein van het
huizenblok, dat momenteel beschermd is en landschaps- en ecologische kwaliteiten
heeft;

Overwegende dat het betrokken terrein zich bevindt:

-        In een zone voor de bescherming van de groene stad van de tweede kroon
(kaart 10 van het GPDO);

-        In een prioritaire zone voor de heraansluiting van waterlopen (kaart 13 van
het GPDO);
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Dat het ook opgenomen is als verbindingsgebied op kaart 02-2 van het gewestelijk
Natuurplan; dat overeenkomstig artikel 3 26° van de ordonnantie van 1 maart 2012
betreffende het natuurbehoud onder een verbindingsgebied begrepen wordt "gebied
dat door zijn ecologische kenmerken de verspreiding of de migratie van soorten, met
name tussen de centrale gebieden, bevordert of kan bevorderen";

Overwegende dat het college de oorspronkelijk bevoegde overheid was en deze
verkavelingsvergunning geweigerd heeft;

Dat de gemeente er belang bij heeft de onbebouwde groene ruimtes te beschermen;

Overwegende dat het wenselijk is in deze zaak te interveniëren om de belangen van de
gemeente voor de Raad van State te behartigen;

Gelet op artikel 123, 8° en 270 van de Nieuwe Gemeentewet;

 

Beslist:

Kennis te nemen van het verzoekschrift tot nietigverklaring ingediend door nv
TOLEFI tegen het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 1 juni 2023,
dat het beroep "ingediend door nv TOLEFI tegen de beslissing van het college van
burgemeester en schepenen van de gemeente Ukkel tot weigering van de
verkavelingsvergunning die ertoe strekt een huis te slopen en 8 percelen (5 percelen
voor eengezinswoningen en 2 percelen voor appartementen) te creëren om
8 woningen te bouwen op het goed gelegen Geleytsbeekstraat 218 te 1180 Ukkel "
ontvankelijk maar ongegrond verklaart en bijgevolg de verkavelingsvergunning met
kenmerk VV 584 - 2019 weigert;

In deze zaak voor de Raad van State te interveniëren tegen deze
verkavelingsvergunning;

De dienst Stedenbouw ermee te belasten het verzoekschrift tot tussenkomst bij de
Raad van State in te dienen.

 

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
SA TOLEFI - Requête en annulation devant le Conseil d'Etat.pdf

 

 

 

Propriétés communales - Gemeente-eigendommen
 

Propriétés communales. –- Avenues Joseph Jongen et Adolphe Wansart – PPAS
24 - cession gratuite de deux parcelles A25F5 et A25C5 – désignation notaire.

Le Conseil,
 
Vu la nouvelle loi communale, spécialement l'article 232 ;
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Vu le Code bruxellois de l’aménagement du territoire, spécialement l’article 112 ;
Considérant qu’en 1962 lors de la cession de l’assiette des voiries publiques prévues
du PPA n° 24, la Compagnie immobilière de Belgique (IMMOBEL) a omis de céder
l’assiette du chemin reliant les avenues François Jongen et Adolphe Wansart ;
Considérant que la société IMMOBEL n’a pas retrouvé trace dans ses archives de ce
dossier et n’a pas d’explication quant au fait que le chemin n’a pas été cédé en même
temps que le reste du lotissement ;
Considérant qu’IMMOBEL n’était donc pas du tout au courant que ce chemin était
resté erronément dans son patrimoine depuis plus de 60 ans ;
Considérant qu’IMMOBEL est disposée à procéder à la cession gratuite du terrain afin
de régulariser cet oubli et ainsi permettre à la Commune d’incorporer le bien cédé
dans le patrimoine immobilier communal et de transférer ensuite les parcelles cédées
A25F5 et A25C5 dans le domaine public ;
Considérant qu’il n’y a pas besoin de division et de mesurage, les deux parcelles
existant déjà ;
Considérant que la Commune a récemment collaboré avec le notaire choisi par
IMMOBEL ;
Que, par souci d’efficacité, la Commune pourrait travailler avec le même notaire ;
Sur la proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
 
Décide :
de procéder à l’acquisition, à titre gratuit et sans frais pour le cessionnaire, de la pleine
propriété des parcelles A25F5 et A25C5 appartenant à la société anonyme IMMOBEL
;
d’incorporer le bien cédé dans le patrimoine immobilier communal ;
de transférer les parcelles cédées A25F5 et A25C5 dans le domaine public ;
de confier au Notaire, Olivier Palsterman - Etude Caeymaex et Palsterman, rue Van
Orley, 1 à 1000 Bruxelles  la rédaction de l’acte de cession.
 

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Gemeente-eigendommen. - Joseph Jongenlaan en Adolphe Wansartlaan - BBP
24 - gratis overdracht van twee percelen A25F5 en A25C5 - aanstelling notaris.

De raad,
 
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, in het bijzonder artikel 232;
Gelet op het Brussels Wetboek van Ruimtelijke Ordening, inzonderheid artikel 112;
Overwegende dat in 1962, bij de overdracht van de bedding van de openbare wegen
voorzien in BPA nr. 24, de Immobiliën Vennootschap van België (IMMOBEL)
vergeten heeft de bedding van de weg tussen de Jongenlaan en de Wansartlaan over te
dragen;
Overwegende dat de vennootschap IMMOBEL in haar archieven geen spoor van dit
dossier gevonden heeft en geen uitleg heeft voor het feit dat de weg niet gelijktijdig
met de rest van de verkaveling overgedragen werd;
Overwegende dat IMMOBEL er dus helemaal niet van op de hoogte was dat deze weg
meer dan 60 jaar verkeerdelijk in haar vermogen gebleven was;
Overwegende dat IMMOBEL bereid is over te gaan tot de gratis overdracht van het
terrein om deze vergetelheid te regulariseren zodat de gemeente het overgedragen
goed kan inlijven in het gemeentelijk onroerend vermogen en vervolgens de
overgedragen percelen A25F5 en A25C5 kan overdragen naar het openbaar domein;
Overwegende dat er geen verdeling en opmeting nodig is, aangezien de twee percelen
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al bestaan;
Overwegende dat de gemeente recent heeft meegewerkt met de door IMMOBEL
gekozen notaris;
Dat de gemeente in een streven naar doeltreffendheid met dezelfde notaris zou kunnen
werken;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
 
Beslist:
Over te gaan tot de aankoop, gratis en zonder kosten voor de cessionaris, van de volle
eigendom van perceel A25F5 en A25C5, eigendom van de naamloze vennootschap
IMMOBEL;
Het overgedragen goed in te lijven in het gemeentelijk onroerend vermogen;
De overgedragen percelen A25F5 en A25C5 over te dragen naar het openbaar
domein;
De opmaak van de akte van overdracht toe te vertrouwen aan notaris Olivier
Palsterman - kantoor Caeymaex en Palsterman, Van Orleystraat 1 te 1000 Brussel.
 

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
parcelle cadastrale.pdf

 

 

 

Environnement - Milieu
 

Projet du Jardin Johanna Hirsch - Réaménagement du terrain enherbé situé Rue
François Vervloet - Avenant à la convention

Le Conseil,
 
Vu les décisions du Collège et du Conseil, respectivement en séances du 16/11/2021
et du 25/11/2021, d’approuver la convention entre Bruxelles Environnement et la
Commune dans le cadre de l’appel à projet « Action Climat » de 2021 pour le
réaménagement du terrain enherbé situé Rue François Vervloet en vue d’y implanter
plusieurs formes de productions urbaines;
Considérant qu’un subside de 23.265 € a été octroyé à la Commune par Bruxelles
Environnement pour mener à bien ce projet;
Considérant que cette convention prévoyait la fin du projet en décembre 2023;
Considérant que plusieurs facteurs ont entrainé des retards : l’absence d’un agent
chargé de ce projet de mars à août 2022, les erreur d’exécution par l’entrepreneur, les
délais de livraison des matériaux, les intempéries;
Considérant que suite à des échanges sur ce projet avec Bruxelles Environnement, il a
été convenu d’un commun accord de reporter la date d’échéance de la période de
subsides au 31 juillet 2024;
Considérant que les procédures administratives mises en place par Bruxelles
Environnement impliquent la validation d’un avenant à la Convention initiale par le
Conseil communal pour la prolongation de ce subside;
 
Décide d’approuver l’avenant à la convention PAC entre la Commune et Bruxelles
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Environnement ci-annexé.

 

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Project Johanna Hirschtuin - Heraanleg van het grasperk in de François
Vervloetstraat – Bijvoegsel bij de overeenkomst

De raad,
 
Gelet op de beslissingen van het college en de raad, respectievelijk in zitting van
16/11/2021 en 25/11/2021, tot goedkeuring van de overeenkomst tussen Leefmilieu
Brussel en de gemeente in het kader van de projectoproep "Klimaatactie" van 2021
voor de heraanleg van het grasperk in de François Vervloetstraat om er verschillende
vormen van stedelijke productie te vestigen;
Overwegende dat Leefmilieu Brussel een subsidie van € 23.265 toegekend heeft aan
de gemeente om dit project tot een goed einde te brengen;
Overwegende dat deze overeenkomst het einde van het project voorzag in december
2023;
Overwegende dat verschillende factoren geleid hebben tot vertraging: geen ambtenaar
die voor het project verantwoordelijk was van maart tot augustus 2022, de
uitvoeringsfouten van de aannemer, de levertermijnen van de materialen, het slechte
weer;
Overwegende dat na gesprekken over dit project met Leefmilieu Brussel in onderling
overleg overeengekomen werd om de vervaldag van de subsidieperiode te
verschuiven naar 31 juli 2024;
Overwegende dat de administratieve procedures van Leefmilieu Brussel vereisen dat
de gemeenteraad een bijvoegsel bij de oorspronkelijke overeenkomst bekrachtigt voor
de verlenging van deze subsidie;
 
Beslist het bijvoegsel bij de KAP-overeenkomst tussen de gemeente en Leefmilieu
Brussel in de bijlage goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
CONT_2021_Avenant_AC_Uccle_APcom_GF_PotagerHirsch.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES ÉDUCATIVES - DEPARTEMENT EDUCATIEVE ZAKEN

Education - Onderwijs
 

Enseignement communal.- Inscriptions dans les écoles communales
fondamentales et primaires de l'enseignement ordinaire.- Règlement communal
régissant les inscriptions.- Modification.

Le Conseil,
Vu qu'en sa séance du 9 septembre 2021, le Conseil communal a approuvé les
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modifications apportées au règlement relatif à l'inscription des élèves dans les écoles
communales du niveau fondamental;   
Qu'il convient :

d'adapter la mise en page du texte ;
de modifier les dates d'ouverture des périodes d'inscription (Article 2) afin de
répondre aux besoins des parents ;
de préciser les priorités en supprimant les adossements entre écoles et crèches
(Article 4); 

Décide d'approuver la modification du règlement relatif aux inscriptions dans les
écoles communales fondamentales et primaires de l'enseignement ordinaire ucclois.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Gemeenteonderwijs.- Inschrijving in de gemeentescholen.- Gewoon
basisonderwijs en middelbaar onderwijs.- Gemeentelijk inschrijvingsreglement.-
Wijziging .

De raad,

Aangezien de gemeenteraad in zitting van 9 september 2021 de wijzigingen
heeft goedgekeurd die zijn aangebracht in het reglement betreffende de
inschrijving van leerlingen in de gemeentelijke kleuterscholen; 

Aangezien het noodzakelijk is om:

de lay-out van de tekst aan te passen;
de openingsdata van de inschrijvingsperiodes te wijzigen (Artikel 2) om
tegemoet te komen aan de noden van de ouders;
de prioriteiten te verduidelijken door de banden tussen scholen en
kinderdagverblijven te schrappen (Artikel 4);

Zijn goedkeuring te verlenen aan de wijziging van het reglement betreffende
de inschrijving van leerlingen in de gemeentelijke kleuter- en basisscholen van
het Ukkelse gewone onderwijs.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
24-01-29 - Règlement inscriptions écoles communales CC - version finale.pdf, 24-01-
29 - Règlement inscriptions écoles communales CC - version avec modifications.pdf

 

 

Enseignement communal - département Affaires Educatives - Opération
RECYCLONS

Le Conseil,

Attendu qu'un projet conjoint entre Bruxelles-environnement et le CECP est proposé
aux écoles de l'enseignement officiel subventionné ;

Que ce projet consiste en la formation des enseignants et du personnel d'entretien, en
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des actions concrètes contre le gaspillage alimentaire et les emballages uniques,  des
installation du matériel de tri et l'adoption collective des gestes adéquats, l'installation
d’un compost, des actions de propreté, l'intégration dans les cours et programmes, et la
sensibilisation des familles via des fêtes zéro-déchet, le tout grâce à un
accompagnement personnalisé ;

Que les écoles sélectionnées bénéficieront :

D’un accompagnement personnalisé continu par des conseillers pédagogiques,
formés sur la thématique des déchets ; 
D’un soutien matériel (dispositifs de tri, signalétique, kit de sensibilisation pour
le personnel) et financier (un petit subside) ; 
De formations à destination des enseignants, des directions, des coordinateurs,
du personnel technique et du personnel d’entretien ; 
D’outils méthodologiques ; 
De journées d’inspiration et de partage avec d’autres écoles engagées dans le
programme;

Que ce projet est gratuit ;

Qu'il est attendu des écoles et P.O. sélectionnés qu’ils :

Maintiennent leur engagement dans le projet durant 3 ans ;
Participent aux journées de lancement et d'inspiration avec les écoles
participantes et, en fin de trajet d'accompagnement, avec d’autres écoles et
instances. La journée de lancement aura lieu le 17 avril 2024 ;
Rédigent et mènent un plan de gestion des déchets ;
Encouragent la participation du personnel de l'établissement aux formations qui
lui sont spécifiquement destinées ;
Mènent des audits réguliers (au moins 1x par an, tout au long du projet);
Participent à des événements liés à la thématique des déchets tels que la
Semaine Européenne de la Réduction des Déchets et le World Clean Up Day ;
Organisent au moins une fête scolaire zéro déchet ;

Décide d'autoriser les écoles volontaires à s'inscrire au projet RECYCLONS proposé
par le CECP et Bruxelles-environnement

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Gemeenteonderwijs - Departement Educatieve Zaken -Campagne RECYCLING

De raad,
Aangezien er een gezamenlijk project van Leefmilieu Brussel en CECP wordt
voorgesteld aan de scholen van het gesubsidieerd officieel onderwijs;
Aangezien dit project bestaat uit de opleiding van leerkrachten en
onderhoudspersoneel, concrete acties tegen voedselverspilling en
wegwerpverpakkingen, de installatie van sorteerinstallaties en het collectief aannemen
van gepast gedrag, de installatie van een compost, reinheidsacties, de integratie in
lessen en programma's en sensibilisering van gezinnen via zero-waste-feesten, dit alles
dankzij een gepersonaliseerde begeleiding;
Aangezien de geselecteerde scholen van het volgende kunnen profiteren:

·       Voortdurende persoonlijke begeleiding door onderwijsadviseurs die
getraind zijn in afvalkwesties;
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·       Materiële steun (sorteerinstallaties, signalisatie, bewustmakingskits voor
het personeel) en financiële steun (een kleine subsidie);
·       Opleiding voor leerkrachten, directies, coördinatoren, technisch personeel
en schoonmaakpersoneel;
·       Methodologische hulpmiddelen;
·       Inspiratie- en uitwisselingsdagen met andere scholen die deelnemen aan
het programma;

Aangezien dit project gratis is;
Aangezien van de geselecteerde scholen en de I.M. het volgende wordt verwacht:

·       Zich 3 jaar lang blijven inzetten voor het project;
·       Deelnemen aan de lancerings- en inspiratiedagen met de deelnemende
scholen en, aan het einde van het begeleidingstraject, met andere scholen en
instanties. De startdag vindt plaats op 17 april 2024;
·       Een afvalbeheersplan opstellen en uitvoeren;
·       Schoolpersoneel aanmoedigen om deel te nemen aan speciaal voor hen
ontworpen opleidingen;
·       Regelmatige audits uitvoeren (minstens één keer per jaar, gedurende het
hele project);
·       Deelnemen aan afvalgerelateerde evenementen zoals de Europese Week
voor Afvalvermindering en World Clean Up Day;
·       Ten minste één zero-waste schoolfeest organiseren;

Beslist om vrijwillige scholen toe te laten zich in te schrijven voor het RECYCLING-
project, voorgesteld door CECP en Leefmilieu Brussel

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES CULTURELLES ET RÉCRÉATIVES - DEPARTEMENT
CULTURELE EN RECREATIEVE ZAKEN

Culture - Cultuur
 

Culture. - Octroi d'un subside exceptionnel dans la cadre de la Zinneke parade à
Uccle - Engagement de la dépense.

Le Collège, 
Attendu que la Ferme Rose, la Roseraie et le CCU s'associent pour l'organisation
d'une Zinnode à Uccle dans le cadre de la Zinneke parade;
Attendu que le coordination artistique de la Zinnode Sud (Uccle) a été confiée à
l'ASBL Boîte à Clou,
Attendu que de nombreux ateliers seront organisés chez ces différents partenaires pour
les Ucclois et diverses associations socio-culturelles uccloises intéressées;
Que le service culture souhaite soutenir ce projet inclusif en octroyant un subside
exceptionnel à l'ASBL Zinneke Parade pour l'organisation de la Zinnode Sud;
Que 2000€ seront octroyés via l'article 775/332-02/70 subsides aux associations
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culturelles et 1500€ seront octroyés via l'article 762/332-02/70 subsides dans le cadre
du Cultuurbeleidsplan (plan d'action);
Que des documents et pièces justificatives prouvant les dépenses liées à cette
activité seront fournis et que le subside ne dépassera pas le montant total de ces
pièces justificatives,
Décide :
-de marquer son accord sur l'octroi d'un subside de 3500€ à l'asbl Zinneke Parade
pour la Zinnode sud qui sera engagé à hauteur de 2000€ à l'article 775/332-02/70
de l'exercice 2024 et à hauteur de 1500€ à l'article 762/332-02/70 de l'exercice
2024.

 

 

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Cultuur.- Toekenning van een uitzonderlijke subsidie aan de Zinneke Parade in
Ukkel

Het College,
Overwegende de Ferme Rose, La Roseraie en het CCU zich verenigen voor de
organisatie van een Zinnode in Ukkel in het kader van de Zinnekeparade;
Overwegende de artistieke coördinatie van de Zinnode Zuid (Ukkel) is toevertrouwd
aan de vzw Boîte à Clou ;
Overwegende er talrijke workshops zullen worden georganiseerd bij deze
verschillende partners voor de inwoners van Ukkel en diverse geïnteresseerde socio-
culturele verenigingen uit Ukkel;
Gezien de dienst cultuur dit inclusieve project wil ondersteunen door een
uitzonderlijke subsidie toe te kennen aan de vzw Zinneke Parade voor de organisatie
van de Zinnode Zuid;
Gezien er 2000€ zal worden toegekend via het artikel 775/332-02/70 subsidies aan
culturele verenigingen en 1500€ zal worden toegekend via het artikel 762/332-02/70
subsidies in het kader van het Cultuurbeleidsplan (actieplan),
Beslist
in te stemmen met de toekenning van een subsidie van 3500€ aan de vzw Zinneke
Parade voor de Zinnode Zuid, waarvan 2000€ via het artikel 775/332-02/70 van het
begrotingsjaar 2024 en 1500€ via het artikel 762/332-02/70 van het begrotingsjaar
2024.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

 

Emmanuel De Bock entre en séance / treedt in zitting.  
 

 

Bibliothèques communales - Gemeentelijke bibliotheken
 

Espace Public Numérique (EPN) du réseau des bibliothèques francophones -
Adoption d'un règlement d'ordre intérieur

Le Conseil,
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Considérant que le réseau des bibliothèques publiques francophones d’Uccle, en
conformité avec le plan de développement de la lecture approuvé en conseil
communal du 30/01/2020, a développé un Espace public numérique (EPN);
Considérant que les activités et le matériel informatique mis à disposition du public
étaient encadrés par le règlement des bibliothèques et qu’un nouvelle version de ce
règlement a été adoptée en séance du 25/01/2024;
Considérant que les activités de l’EPN doivent faire l’objet d’un règlement spécifique
en complément du nouveau règlement des bibliothèques;
Considérant que l’EPN du Phare a été labellisé en tant qu’espace public numérique
reconnu par la Région de Bruxelles-Capitale en date du 29/03/2023;
Vu le règlement annexé;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide:
- d’approuver le règlement des EPN du réseau des bibliothèques publiques
francophones et son entrée en vigueur au 27 Février 2024.

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Openbare computerruimte (OCR) van het Franstalig bibliotheeknetwerk van
Ukkel - Goedkeuring van het huishoudelijk reglement

De raad,
Overwegende dat het netwerk van Franstalige openbare bibliotheken van Ukkel, in
overeenstemming met het leesontwikkelingsplan, goedgekeurd door de gemeenteraad
van 30/01/2020, een Openbare Computerruimte (OCR) heeft ontwikkeld;
Overwegende dat de activiteiten en de computerapparatuur ter beschikking van het
publiek werden geregeld door het bibliotheekreglement en er een nieuwe versie van
dit reglement werd goedgekeurd in zitting van 25/01/2024;
Overwegende dat er voor de OCR-activiteiten naast het nieuwe bibliotheekreglement
een specifiek reglement moet gelden;
Overwegende dat de OCR van Le Phare op 29/03/2023 door het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest werd erkend als Openbare Computerruimte;
Gelet op het bijgevoegde reglement;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
Beslist:
- zijn goedkeuring te verlenen aan het OCR-reglement van het netwerk van
Franstalige openbare bibliotheken en de inwerkingtreding ervan op 27 februari 2024.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Règlement EPN bibliothèques.pdf, Règlement EPN bibliothèques - NL.pdf

 

 

Le Phare.- Organisation d’une exposition dans le cadre du Festivaleke, Festival
de Littérature jeunesse d’Uccle.- Signature d’une convention.

Le Conseil, 
Attendu que le réseau des bibliothèques-médiathèque d’Uccle souhaite organiser des
activités dans le cadre du Festivaleke qui aura lieu tout le mois d’avril 2024;
Vu que l’exposition « Bastien, ours de la nuit » de Sara Gréselle et Ludovic Flamant
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sera proposée à la Bibliothèque le Phare du 13 au 30 avril 2024;
Vu que cette exposition sera mise gracieusement à disposition par la Fédération
Wallonie-Bruxelles;
Vu qu’une convention de mise à disposition sera à signer;
Décide : 
- de marquer son accord sur l’organisation de cette exposition;
- d’approuver la convention entre la Commune d’Uccle et la Fédération
Wallonie-Bruxelles.
 
 

 

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Le Phare - Organisatie van een tentoonstelling in het kader van het Festivaleke,
Festival van de Jeugdliteratuur van Ukkel.- Ondertekening van een
overeenkomst.

De raad,
Aangezien het netwerk van de bibliotheken-mediatheek van Ukkel activiteiten wil
organiseren in het kader van het Festivaleke dat de hele maand april 2024 zal
plaatsvinden;
Aangezien de tentoonstelling "Bastien, ours de la nuit" van Sara Gréselle en Ludovic
Flamant van 13 tot 30 april 2024 te zien zal zijn in de bibliotheek Le Phare;
Aangezien deze tentoonstelling gratis ter beschikking wordt gesteld door de Federatie
Wallonië-Brussel;
Aangezien er een bruikleenovereenkomst zal worden ondertekend;
 Beslist:
- zijn goedkeuring te verlenen aan de organisatie van deze tentoonstelling;
- De overeenkomst tussen de gemeente Ukkel en Federatie Wallonië-Brussel
goed te keuren.

 

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Convention+de+prêt+expo+Bastien+ours+de+la+nuit.pdf.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Solidarité internationale - Internationale solidariteit
 

Solidarité internationale – CCSI – Démissions du vice-président Emile De Backer
du Conseil Consultatif de la solidarité internationale

Le Conseil,
Vu que la Déclaration de politique générale 2018-2024 indique la mise en place d’«
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une  réelle politique communale de solidarité internationale de qualité, efficace et
durable en assurant une coordination cohérente de toutes les activités relevant du
champ de la solidarité internationale menées par la commune » et mentionne la
création d’un « Conseil consultatif de la Solidarité internationale »;
Vu que le Conseil en sa séance du 16 décembre 2021 a approuvé la composition du
Conseil Consultatif de la solidarité internationale ;
Vu qu’il est rappelé qu’il est possible d’être membre du Conseil consultatif soit pour
représenter une association, soit à titre individuel ;
Vu qu’il est rappelé que la durée du mandat est celle de la législature, qu’il est gratuit
et renouvelable ;
Vu qu’il est rappelé que le mandat de (de la) membre du Conseil prend fin par décès,
par démission ou par révocation et que tout membre est libre de se retirer du Conseil ;
Considérant qu’en date du 15 janvier 2024 la présidente du Conseil Consultatif de la
solidarité internationale Mme Colette Braeckman a reçu par écrit les démissions de
Monsieur De Backer de son rôle en tant que membre du Conseil Consultatif de la
solidarité internationale et vice-président ;
Vu qu’il est rappelé qu’en cas de décès, de démission ou de révocation d’un membre,
le Conseil communal peut procéder à son remplacement sur proposition du Collège
des Bourgmestre et Echevins. Le(la) membre nommé(e) en remplacement terminera le
mandat de celui (celle) qu’il (elle) remplace ;
Vu qu’il est rappelé que les critères d’éligibilités sont les suivants : être âgé(e) de 18
ans au moins, jouir des droits civils et politiques, bénéficier d’une légitimité pour
représenter les intérêts des acteurs de la Solidarité internationale ou exprimer un
intérêt marqué pour la Solidarité internationale, la coopération au développement,
l’éducation à la citoyenneté mondiale et solidaire, les migrations ou le commerce
équitable et avoir des liens avec la Commune de par sa résidence, sa profession ou
tout autre critère, telle que l’expertise, ou activité, accepté(e)s par le Collège des
Bourgmestre et Echevins qui peut contribuer de façon utile à la réalisation des
objectifs du Conseil consultatif ;
Considérant qu’il est proposé de lancer un appel à candidature pour remplacer la place
de Monsieur De Backer en tant que membre du Conseil Consultatif de la solidarité
internationale ;
Que cet appel sera ouvert jusqu’au 26 avril compris et qu’il sera rendu public sur les
canaux de communication classiques de la commune ;
Décide :

D’acter la démission de Monsieur De Backer de ses fonctions de Vice-
président et de membre du Conseil Consultatif de la Solidarité Internationale ;
D’approuver l’ouverture de l’appel à candidature pour remplacer Monsieur De
Backer en tant que membre du Conseil Consultatif de la solidarité
internationale pour le restant de la mandature tel que décrit ci-dessus.

 

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Verslag aan de raad - Internationale Solidariteit - AIS - Ontslag van
ondervoorzitter Emile De Backer uit de Adviesraad rond Internationale
Solidariteit

De raad,
Aangezien de algemene beleidsverklaring 2018-2024 de invoering van "een echt
beleid inzake internationale solidariteit dat kwalitatief, efficiënt en duurzaam is, met
een coherente coördinatie van alle activiteiten van gemeentediensten die zich inzetten
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voor internationale solidariteit" en de oprichting van een "Adviesraad rond
Internationale Solidariteit" vermeldt;
Aangezien de raad in zitting van 16 december 2021 de samenstelling van de
Adviesraad rond Internationale Solidariteit goedgekeurd heeft;
Aangezien eraan herinnerd wordt dat het mogelijk is individueel lid te zijn van de
adviesraad of als vertegenwoordiger van een vereniging;
Aangezien eraan herinnerd wordt dat de duur van het mandaat gelijkloopt met die van
de legislatuur, dat het gratis en hernieuwbaar is;
Aangezien eraan herinnerd wordt dat het mandaat van het raadslid eindigt door
overlijden, ontslag of ontheffing en dat elk lid vrij is om zich terug te trekken uit de
raad;
Overwegende dat de voorzitster van de Adviesraad rond Internationale Solidariteit,
mevr. Colette Braeckman, op 15 januari 2024 het schriftelijk ontslag van dhr. De
Backer uit zijn rol als lid van de Adviesraad rond Internationale Solidariteit en
ondervoorzitter ontvangen heeft;
Aangezien eraan herinnerd wordt dat bij overlijden, ontslag of ontheffing van een lid
de gemeenteraad hem op voorstel van het college van burgemeester en schepenen kan
vervangen. Het plaatsvervangend lid beëindigt het mandaat van degene die hij/zij
vervangt;
Aangezien herinnerd wordt aan de volgende criteria om in aanmerking te komen:
minstens 18 jaar oud zijn, de burgerlijke en politieke rechten genieten, genieten van
een legitimiteit om de belangen van de partners inzake internationale solidariteit te
vertegenwoordigen of een uitgesproken interesse tonen in internationale solidariteit,
ontwikkelingssamenwerking, wereldburgerschapseducatie, migratie of fair trade en
banden hebben met de gemeente uit hoofde van zijn woonplaats, beroep of elk ander
criterium, zoals deskundigheid of activiteit, aanvaard door het college van
burgemeester en schepenen, die op nuttige wijze kan bijdragen tot de verwezenlijking
van de doelstellingen van de adviesraad;
Overwegende dat voorgesteld wordt een oproep tot kandidaatstelling te lanceren om
dhr. De Backer te vervangen als lid van de Adviesraad rond Internationale Solidariteit;
Dat deze oproep open zal staan tot en met 3 mei en dat hij openbaar gemaakt zal
worden op de klassieke communicatiekanalen van de gemeente;
Beslist:

-          Akte te nemen van het ontslag van dhr. De Backer uit zijn functies als
ondervoorzitter en lid van de Adviesraad rond Internationale Solidariteit;

-          De opening van de oproep tot kandidaatstelling om dhr. De Backer te vervangen als
lid van de Adviesraad rond Internationale Solidariteit voor de rest van de ambtstermijn
zoals hierboven beschreven goed te keuren.

 

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

 

 

 

DÉPARTEMENT RESSOURCES HUMAINES - DEPARTEMENT HUMAN RESSOURCES

Personnel - Personeel
 

Règlement sur le maintien en activité au-delà de 65 ans.- Modifications.
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22.02.2024/A/0016

Le Conseil,
 
Considérant que suite à des modifications législatives en matière de pension, le
règlement sur le maintien en activité au-delà de 65 ans doit être revu ; 
Que ces modifications concernent l'augmentation de l'âge légal de la pension ;   
Que ces modifications sont présentées dans les documents en annexe ;
Vu que ces modifications ont été soumises et acceptées par le Collège du 23
janvier 2024 ;
Vu que ces modifications ont été soumises au Comité Particulier de Négociation du
25 janvier 2024 et ont fait l’objet d’un protocole d’accord ; 
 
Décide de modifier le règlement sur le maintien en activité au-delà de 65 ans tel que
repris en annexe.

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Reglement op de voortzetting van de dienstactiviteit na 65 jaar.- Wijzigingen.

De raad,
 
Overwegende dat het reglement op de voortzetting van de dienstactiviteit na 65 jaar
herzien moet worden ingevolge wijzigingen van de wetgeving inzake pensioen; 
Dat deze wijzigingen betrekking hebben op de verhoging van de wettelijke
pensioenleeftijd;   
Dat deze wijzigingen voorgesteld zijn in de bijgevoegde documenten;
Aangezien deze wijzigingen voorgelegd werden aan en aanvaard werden door het
college van 23 januari 2024;
Aangezien deze wijzigingen voorgelegd werden aan het Bijzonder
Onderhandelingscomité van 25 januari 2024 en het voorwerp uitgemaakt hebben
van een protocolakkoord; 
 
Beslist het reglement op de voortzetting van de dienstactiviteit na 65 jaar zoals
opgenomen in de bijlage te wijzigen.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Reglement op de voortzetting van de dienstactiviteit na de wettelijke
pensioenleeftijd.pdf, Règlement sur le maintien en activité au-delà de l'âge légal de la
pension.pdf

 

 

Personnel.- Rapport annuel du DRH.

Le Conseil,
Vu l’article 70 de la nouvelle loi communale qui prévoit la rédaction d’un rapport
annuel à l’intention du Conseil communal sur la gestion des ressources humaines dans
la commune par le Directeur des ressources humaines;
Décide de prendre connaissance de la présentation du rapport annuel 2022 de la
Directrice des Ressources humaines.

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.
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22.02.2024/A/0017

Personeel.- Jaarverslag van de DHR.

De Raad,
Gelet op artikel 70 van de nieuwe gemeentewet dat bepaalt dat de directeur Human
Resources jaarlijks een verslag over het beheer van de Human Resources middelen in
de gemeente aan de gemeenteraad moet voorleggen;
Beslist kennis te nemen van de presentatie van het jaarverslag 2022 door de directeur
Human Resources.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Présentation Conseil février 2024.pptx

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Centrale des marchés - Opdrachtencentrale
 

Marchés publics.- Nouvelle loi communale, article 234, § 3.- Prise pour
information des décisions du Collège échevinal.

Le Conseil,
 
Vu la nouvelle loi communale, notamment les articles 234, § 3 et 236,
Prend pour information les décisions du Collège des Bourgmestre et échevins
suivantes :
 
-28 décembre 2023 : Achat de mobilier pour la bibliothèque du Homborch.-
Engagement des dépenses. - 435,16€ - Article : 76701/741-51/-/58. 
- 23 janvier 2024 : Solution globale de mise à disposition d’un réseau virtuel privé de
type MPLS – Répétition 1 -Approbation des conditions et de la procédure de
passation - Application de l’article 234 §3 de la Nouvelle Loi communale. -
157.300,00 € - Article budgétaire : 139/123-13/53.
 - 30 janvier 2024 : Location suivie d'une vente d'un frigo-congélateur - Approbation
des conditions et de l'attribution. - 145,20€ - Article : 834/124-12/71.
- 6 février 2024 : Asphaltages quartier Vanderkindere. - Exercice 2024.- Prise pour
information de la décision du Collège approuvant la dépense d’un montant de
167.543,56€ TVA comprise article 421/731-60/82, les documents du marché, la
procédure de passation du marché.
 - 6 février 2024 : Réaménagement de l'aire de jeux et création d'une aire de jeux
inclusive au parc Brugmann à Uccle - 2024 - Approbation de la dépense, des
documents d’adjudication, du mode de passation du marché et de la liste des
entreprises à consulter  - 168.000,00 € - Article : 766/725-60/83.
- 13 février 2024 : Entretien des voiries - Exercice 2024 - Approbation du cahier
spécial des charges, de la dépense, de la procédure de passation du marché - Liste
des firmes à consulter- information Conseil - 186.639,48 € - Article : 421/124-06/82.
- 13 février 2024 : Elections automatisées – Stockage et maintenance du matériel
de vote - Approbation de l'engagement de la dépense et du mode de passation du
marché (INF476). Prise pour information par le Conseil communal - 123.978,50 € et
15.187,50 €/an - Articles budgétaires : 139/123-13/53 pour l'année 2024 et
139/123-13/53 pour les années 2025 à 2028.

Le Conseil approuve le point.
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22.02.2024/A/0018

37 votants : 37 votes positifs.

Overheidsopdrachten.- Nieuwe gemeentewet, artikel 234, § 3.- Kennisneming van
beslissingen van het Schepencollege.

De Raad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, meer bepaald artikels 234, § 3 en 236,
Neemt kennis van de volgende beslissingen van het college van burgemeester en
schepenen :
 
-28 december 2023 : Aankoop van meubilair voor de bibliotheken van Homborch.-
Vastlegging van de uitgave. - 435,16€ - Artikel :76701/741-51/-/58.
- 23 januari 2024 : Globale oplossing voor de terbeschikkingstelling van een virtueel
privénetwerk van het type MPLS. -Herhaling 1 - Goedkeuring van de voorwaarden
en de wijze van gunning - Toepassing van artikel 234, § 3, van de Nieuwe
Gemeentewet. - 157.300,00 € - Artikel : 139/123-13/53.
 - 30 januari 2024 : Verhuur en aankoop van een koelkast - goedkeuring van de
voorwaarden van de opdracht. - 145,20€ - Artikel : 834/124-12/71.
- 6 februari 2024 : Asfalteringen Vanderkinderewijk- Dienstjaar 2024. -
Kennisneming van de beslissing van het Schepencollege goedkeurend van de
uitgave van 167.543,56€ BTW inbegrepen, artikel 421/731-60/82, de documenten
en de plaatsing van de procedure van de opdracht.
- 6 februari 2024 : Herontwikkeling van de speeltuin en creatie van een inclusieve
speeltuin in het brugmannpark in Ukkel - 2024 - Goedkeuring van de uitgaven, de
aanbestedingsdocumenten, de wijze van gunning van de opdracht en de lijst van te
raadplegen bedrijven - 168.000,00€ - Artikel : 766/725-60/83.
- 13 februari 2024 : Onderhoud van wegen - Dienstjaar 2024 - Goedkeuring van het
bestek, de uitgave en van de plaatsing van de procedure - 186.639,48 € - Artikel :
421/124-06/82.
- 13 februari 2024 : Geautomatiseerde verkiezingen - Opslag en onderhoud van
stemapparatuur - Goedkeuring van de betalingsverplichting en de wijze van gunning
van het contract (INF476). Ter informatie overgenomen door de gemeenteraad -
123.978,50 € en 15.187,50 €/ jaar - Artikels : 139/123-13/53 voor het jaar 2024 en
139/123-13/53 voor de jaren 2025 tot 2028.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES SOCIALES ET ÉCONOMIQUES - DEPARTEMENT
SOCIALE EN ECONOMISCHE ZAKEN

Action sociale - Sociale actie
 

Poursuite des permanences de l'EPN au Melkriek

Le Conseil,
 
Vu la décision du Collège du 19/09/2023 et la décision du Conseil du 28/09/2023
qui approuvent l’organisation de permanences de l'EPN au Melkriek, les jeudis
d'octobre à décembre 2023 au siège du PCS Melkriek situé rue Georges Ugeux 6 à
Uccle ;
Considérant que l’EPN est dédié à la lutte contre la fracture numérique et labellisé
comme tel par la Région de Bruxelles-Capitale, et qu’il permet, plus largement de
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participer à des projets sociaux, citoyens, culturels ou créatifs portés par la
commune, des asbl ou des groupes de citoyens ;
Que la fermeture des guichets humains entraine des difficultés dans les démarches
administratives pour toute une frange de la population, essentiellement dans les
quartiers prioritaires ;
Attendu que suite l'évaluation des  trois partenaires des permanences et en
concertation entre eux il a été jugé opportun de poursuivre la collaboration de mars
à juin 2024 ;
Considérant qu’une convention de partenariat doit être conclue entre le service
Action sociale, la société de logements sociaux BinHôme et le PCS Melkriek,
organisant la tenue de cette deuxième session de permanences.
Décide :
D’approuver la convention de partenariat entre la commune d'Uccle - Service
Action sociale, la société de logements sociaux BinHôme et le PCS Melkriek, dans
le cadre de la poursuite de des permanences de l'EPN au Melkriek.

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Voortzetting van de permanenties van de OCR in Melkriek

 De raad,

Gelet op de beslissing van het college van 19/09/2023 en de beslissing van de raad van
28/09/2023 tot goedkeuring van de organisatie van permanenties van de OCR in Melkriek
op donderdag van oktober tot december 2023 op de zetel van PCS Melkriek gelegen in de
Georges Ugeuxstraat in Ukkel;

Overwegende dat de OCR gewijd is aan de strijd tegen de digitale kloof en als dusdanig
erkend is door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, en dat het meer in het algemeen burgers
de mogelijkheid biedt om deel te nemen aan sociale, burgerlijke, culturele of creatieve
projecten van de gemeente, vzw's of burgergroeperingen;

Overwegende dat de sluiting van de menselijke loketten administratieve problemen
veroorzaakt voor een hele bevolkingsgroep, voornamelijk in de prioritaire wijken;

Overwegende dat er, na een evaluatie door de drie partners en in overleg met hen, besloten
is om de permanenties voort te zetten van maart tot juni 2024;

Overwegende dat er een partnerschapsovereenkomst moet worden afgesloten tussen de
dienst Sociale Actie, de sociale huisvestingsmaatschappij BinHôme en PCS Melkriek, die de
organisatie van deze tweede sessie van permanenties op zich neemt.

Beslist:

Zijn goedkeuring te verlenen aan de partnerschapsovereenkomst tussen de gemeente Ukkel -
Dienst Sociale Actie, de sociale huisvestingsmaatschappij BinHôme en PCS Melkriek, in het
kader van de permanenties van de OCR in Melkriek.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Permanences EPN Convention de partenariat.docx
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22.02.2024/A/0019

DÉPARTEMENT AFFAIRES CULTURELLES ET RÉCRÉATIVES - DEPARTEMENT
CULTURELE EN RECREATIEVE ZAKEN

Séniors - Senioren
 

Subsides asbl « Papy Boom » pour l’organisation d’Olympiades Inter-homes –
Engagement de la dépense.

Le Conseil,
Considérant que la troisième édition des Olympiades inter-homes De Fré se déroulera le
vendredi 22 mars 2024 ;
Que ces Olympiades réuniront des résident(e)s de séniories et de maisons de repos établies à
Uccle et leur proposeront de découvrir différentes disciplines sportives autour du thème de Koh-
Lanta ;
Que l’asbl « Papy Boom » peut accueillir pour cet événement seize maisons de repos uccloises ;
Que les étudiant(e)s de la Haute École Bruxelles-Brabant De Fré seront associé(e)s à
l’organisation de cet événement, lui conférant une dimension intergénérationnelle ;
Vu la demande d'un subside de soutien introduite par l'asbl « Papy Booom » pour l’organisation,
à Uccle (dans l’enceinte de la Haute École Bruxelles-Brabant, avenue De Fré), le 22 mars 2024,
de la 3ème édition des Olympiades Interhomes introduite en date du 31 janvier 2024 ;
Qu’un subside de 900 € a déjà été attribué en 2023 pour la 2ème édition qui a remporté un franc
succès ;
Vu qu'un crédit de 14.400 € est prévu à l'article 83402/332-02/71 du budget 2024 pour des «
Subsides aux clubs et associations du 3ème Âge » ;
Que l’achat des médailles et des coupes sera effectué par le service des Sports pour un montant
de 300 € ;
Que la communication autour de cet événement identifiera la participation de la Commune ;

Communication dans le Wolvendael Coût néant
Communication sur le site communal Coût néant

 
Décide :
- d’octroyer un subside de 1.000 € à l’asbl « Papy Boom » pour l’organisation, à Uccle (dans
l’enceinte de la Haute École Bruxelles-Brabant, avenue De Fré), le 22 mars 2024, d’Olympiades
Inter-homes ;
- d'autoriser l'engagement de 1.000 € pour l’asbl « Papy Boom ».

 

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Subsidies vzw "Papy Boom" voor de organisatie van de Olympiade Inter-Homes
- Vastlegging van de uitgave.

De raad,
Overwegende dat de derde editie van de Olympiade Inter-Homes De Fré plaatsvindt op
vrijdag 22 mars 2024;
Dat deze Olympiade bewoners van bejaardencentra en rusthuizen in Ukkel samenbrengt
en hen voorstelt verschillende sportdisciplines te ontdekken rond het thema “Koh-lanta”;
Dat vzw “Papy Boom” voor dit evenement zestien Ukkelse rusthuizen kan ontvangen;
Dat de studenten van de Haute École Bruxelles-Brabant De Fré zullen meehelpen met de
organisatie van dit evenement en het een intergenerationele dimensie geven;
Gelet op de aanvraag van een ondersteuningssubsidie ingediend door vzw "Papy Boom"
voor de organisatie in Ukkel (in de gebouwen van de Haute École Bruxelles-Brabant, De
Frélaan) op 22 maart 2024 van de derde editie van de Olympiade Inter-Homes, ingediend
op 31 januari 2024;
Dat in 2023 al een subsidie van € 900 € toegekend werd voor de tweede editie, die een
waar succes kende;
Aangezien er een krediet van € 14.400 voorzien is op artikel 83402/332-02/71 van de
begroting 2024 voor "Subsidies aan verenigingen en clubs van de derde leeftijd";
Dat de aankoop van de medailles en bekers verricht zal worden door de Sportdienst voor
een bedrag van € 300;
Dat de communicatie over dit evenement de medewerking van de gemeente zal
vermelden;

Communicatie in het Wolvendaelmagazine Geen kosten
Communicatie op de gemeentelijke website Geen kosten

 
Beslist:
- Een subsidie van € 1000 toe te kennen aan vzw "Papy Boom" voor de organisatie in
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22.02.2024/A/0020

22.02.2024/A/0021

22.02.2024/A/0022

Ukkel (in de gebouwen van de Haute École Bruxelles-Brabant, De Frélaan) op 22 maart
2024 van de Olympiade Inter-Homes;
- De vastlegging van € 1000 voor vzw "Papy Boom" toe te staan.

 

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Formulaire-subside-ponctuel_FORM_2022_U1180_fr FINAL2.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Secrétariat central - Centraal secretariaat
 

Question écrite de M. Cools : les zones de livraison

 

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van de h. Cools : de bezorggebieden.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Question écrite sur les zones de livraison.docx

 

 

Question écrite de M. De Bock : rémunération du cabinet du Bourgmestre.

 

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van de h. De Bock : bezoldigingen van het kabinet van de
Burgemeester.

De Raad neemt kennis.

3 annexes / 3 bijlagen
Réponse QE M. De Bock personnel cabinet.docx, Statut+pécuiniaire+FR.pdf.pdf,
Charge totale relative au personnel du cabinet du Bourgmestre de 2019 à 2023.xlsx

 

 

Interpellation de M. Cools : le harcèlement en rue.

M. Cools signale que trop de femmes continuent à être victimes d’un
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harcèlement en rue, y compris à Uccle. Ce n’est pas normal si on est une femme de se
faire siffler, accoster, harceler en rue !

Un rapport de l’ONG « Plan international Belgique » révèle que 80 % des
victimes de harcèlement en rue n’ont bénéficié dans notre pays d’aucune aide de la
part des témoins. Pourtant, leur rôle est important pour aider les victimes d’actes de
harcèlement. Si les témoins n’interviennent pas, c’est peut-être par peur ou en raison
d’une coupable indifférence. C’est aussi tout simplement parce que, bien souvent, ils
ne savent pas comment réagir. Leur réaction est néanmoins indispensable s’ils sont
témoins d’un fait de harcèlement dans la rue, les magasins ou les transports en
commun.

Un programme formation grand public, des informations dans le Wolvendael,
pourraient aider à sensibiliser les témoins potentiels et leur faire connaître les
techniques qu’ils peuvent employer le cas échéant.

Parmi ces techniques, il y a la méthode dite des « 5D » , qui a été développée
par le collectif américain Hollaback.  Cette méthode recommande et détaille cinq
comportements : distraire, déléguer, documenter, diriger et dialoguer :

-       Distraire : si tu vois une personne en difficulté, interviens avant que la situation ne
dégénère pour distraire l’attention de son harceleur ; tu peux lui demander l’heure, ton
chemin ou même faire semblant de la connaître ;

-       Déléguer : si tu ne te sens pas prêt à intervenir seul, demande de l’aide à quelqu’un
d’autre (passants, commerçants, chauffeurs de bus)…Ils pourront t’aider à gérer cette
situation ;

-       Documenter : si tu as ton téléphone sur toi, n’hésite pas à filmer ou photographier la
scène ; dans ce cas, indique discrètement la date, l’heure et le lieu pour que ces
informations figurent dans la vidéo, non pour diffuser la scène sur les réseaux sociaux
mais pour constituer des preuves que la victime pourra utiliser si elle porte plainte ;

-       Diriger : selon la situation et sans te mettre en danger, tu peux directement intervenir
auprès de la victime en demandant au harceleur d’arrêter et de partir ;

-       Dialoguer : une fois le harceleur parti, tu peux aller voir la victime pour la rassurer,
lui dire qu’elle n’est pas seule et lui demander si elle a besoin de quoi que ce soit ;
surtout ne pas la brusquer et lui expliquer que le comportement de ce harceleur n’est
pas normal et qu’elle n’est absolument pas fautive.

Le Collège est-il disposé à mieux faire connaître les techniques qui peuvent
être utilisées par les témoins d’actes de harcèlement ? A-t-il déjà pris des mesures pour
lutter contre le harcèlement en rue ?

 
Mme Czekalski remarque qu’encore aujourd’hui, trop de femmes et de jeunes

filles se font harceler dans la rue. Il est déplorable que ce phénomène soit encore aussi
présent en 2024 !

La police a évidemment un rôle important à jouer dans la lutte contre le
harcèlement et l’accompagnement des victimes.

La prévention et l’éducation ne doivent pas être négligées, étant donné que
trop peu de femmes et de jeunes filles se lancent dans des démarches policières et
judiciaires en cas d’agression ou de harcèlement. Il faut diffuser des informations sur
les procédures, encourager les dépôts de plainte et expliquer comment il convient
d’agir lorsqu’on est témoin d’un cas de harcèlement.

Quelles sont les mesures prises par la commune à cet égard ? Qu’en est-il des
campagnes de communication ?

 
M. Desmet rappelle que ce sujet particulièrement sensible a déjà fait l’objet de

débats au sein du Conseil communal et qu’il a été pris en considération pour les
aménagements de voirie.

Il serait opportun d’informer les élèves des écoles sur cette problématique.
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Mme l’Echevine De Brouwer répond que ce phénomène n’est pas nouveau :
Le harcèlement dans l’espace public est évoqué depuis le début du XVIIIème siècle.

Des études ont démontré que le harcèlement n’est pas provoqué par
l’habillement ou le comportement des femmes.

Par ailleurs, le harcèlement n’est pas l’apanage de certains groupes ou
certaines ethnies. On le retrouve dans toutes les cultures, toutes les classes sociales,
tous les âges.

La mise en œuvre du gender budgetting permet de sensibiliser les agents de
l’administration à cette problématique et même si cette démarche prend du temps, elle
a débouché sur des résultats concrets dans les projets réalisés, notamment au sein du
service vert et du service de la Mobilité.

Les ateliers d’autodéfense verbale organisés en 2020 sous l’égide de l’ASBL
Garance ont dû être interrompus à cause de la crise du covid et n’ont pas été repris
depuis lors.

La commune a participé en décembre 2022 à la campagne d’Aequas Brussels
contre les agressions sexuelles et le harcèlement sexiste par le biais d’une affichette
avec autocollant accrochée à l’édition du mois de décembre du magazine Wolvendael.

Si la Région revient avec une proposition similaire, susceptible de rejoindre les
préoccupations de la méthode des 5D, le Collège va évidemment la soutenir.

Le Collège est en contact exploratoire avec un organisme en vue de mener une
campagne relative au harcèlement sexiste dans l’espace public.

 
M. l’Echevin Lambert-Limbosch remarque que la méthode des 5D, destinée

à un large public, semble faire l’objet d’un large consensus.
Toutefois, la charge de la lutte contre le harcèlement en général ne doit pas

reposer uniquement sur les épaules des citoyens. Les autorités publiques ont aussi un
rôle à jouer, et les mandataires publics ont un devoir d’exemplarité en la matière. Or, il
faut reconnaître que certains mandataires se rendent coupables de harcèlement sur les
réseaux sociaux.

Les équipes du service de la Prévention, dont la composition obéit très
largement au principe de mixité, mènent un travail de terrain en ce domaine et se sont
notamment interposés dans un tram entre une victime mineure et ses harceleurs. La
victime et la mère de celle-ci ont été informées de la législation en vigueur et de la
possibilité de déposer plainte, et les agresseurs ont été avisés du fait que le
harcèlement est interdit ainsi que des risques qu’ils encourent.

Il est arrivé que les gardiens de la paix féminins fassent eux-mêmes l’objet de
tentatives de harcèlement.

Les éducateurs de rue interviennent aussi dans les situations de harcèlement,
plus particulièrement celles qui surgissent en milieu scolaire.

M. l’Echevin Lambert-Limbosch signale encore que l’ERAP dispense une
formation sur le harcèlement, qui a été suivie par les gardiens de la paix
d’Auderghem. Un contact va être établi avec ces derniers, pour voir s’il serait utile
pour les gardiens de la paix ucclois de suivre la même formation.

 
M. Cools estime qu’il faudrait rappeler la méthode des 5D dans le

Wolvendael.
Il espère aussi que les formations à l’autodéfense pour les jeunes femmes

pourront reprendre.
 
Mme Czekalski espère qu’un jour, la situation se sera améliorée d’une façon

telle qu’il ne sera plus nécessaire de parler de harcèlement.

Le Conseil prend connaissance.
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Interpellatie van de h. Cools : straatintimidatie.

De h. Cools wijst erop dat nog steeds te veel vrouwen het slachtoffer zijn van
straatintimidatie, ook in Ukkel. Het is niet normaal dat vrouwen op straat worden
nagefloten, aangeklampt en lastiggevallen!

Uit een rapport van ngo Plan International België blijkt dat 80% van de
slachtoffers van straatintimidatie in België geen hulp heeft gekregen van getuigen.
Toch spelen getuigen een belangrijke rol in het helpen van slachtoffers van
intimidatie. Als getuigen niet tussenbeide komen, kan dat uit angst of schuldige
onverschilligheid zijn. Of het kan gewoon zijn omdat ze niet weten hoe ze moeten
reageren. Als ze echter getuige zijn van intimidatie op straat, in winkels of in het
openbaar vervoer, dan is hun reactie essentieel.

Een opleidingsprogramma voor het grote publiek en voorlichting in de
Wolvendael zouden kunnen helpen om potentiële getuigen bewuster te maken en hen
te informeren over de technieken die ze kunnen gebruiken als dat nodig is.

Deze technieken omvatten de zogenaamde "5D" methode, ontwikkeld door
het Amerikaanse collectief Hollaback. Deze methode beveelt vijf gedragingen aan en
beschrijft deze in detail: afleiden, delegeren, documenteren, sturen en dialogeren:

-       Afleiden: als je iemand in moeilijkheden ziet, grijp dan in voordat de situatie
escaleert om de aandacht van de stalker af te leiden; je kunt hem om de tijd vragen, de
weg vragen of zelfs doen alsof je hem kent

-       Delegeren: als je je niet klaar voelt om alleen in te grijpen, vraag dan iemand anders
(voorbijgangers, winkeliers, buschauffeurs, enz.) om hulp om met de situatie om te
gaan

-       Documenteren: als je je telefoon bij je hebt, aarzel dan niet om de scène te filmen of
te fotograferen; geef in dit geval discreet de datum, tijd en plaats aan, zodat deze
informatie in de video verschijnt, niet om de scène op sociale netwerken uit te zenden,
maar om bewijsmateriaal te vormen dat het slachtoffer kan gebruiken als er klacht
wordt ingediend;

-       Sturen: afhankelijk van de situatie en zonder jezelf in gevaar te brengen kun je direct
ingrijpen bij het slachtoffer door de stalker te vragen om te stoppen en weg te gaan

-       Dialogeren: zodra de stalker is vertrokken, kun je naar het slachtoffer toe gaan om
gerust te stellen, te vertellen dat hij niet alleen is en te vragen of hij iets nodig heeft;
jaag hem vooral niet op en leg hem uit dat het gedrag van de stalker niet normaal is en
dat hij op geen enkele manier schuld draagt.

Is het college bereid om getuigen van intimidatie bewust te maken van de
technieken die ze kunnen gebruiken? Heeft ze al stappen ondernomen om intimidatie
op straat te bestrijden?

 
Mevr. Czekalski merkt op dat ook vandaag nog te veel vrouwen en meisjes

op straat worden lastiggevallen. Het is betreurenswaardig dat dit fenomeen in 2024
nog steeds zo wijdverbreid is!

Het is duidelijk dat de politie een belangrijke rol moet spelen in de strijd tegen
intimidatie en de ondersteuning van slachtoffers.

Preventie en voorlichting mogen niet worden verwaarloosd, aangezien te
weinig vrouwen en jonge meisjes naar de politie stappen of gerechtelijke stappen
ondernemen als ze worden aangevallen of lastiggevallen. We moeten informatie
verspreiden over procedures, aanmoedigen om klachten in te dienen en uitleggen wat
je moet doen als je getuige bent van intimidatie.

Welke maatregelen heeft de gemeente in dit verband genomen? Hoe zit het
met communicatiecampagnes?

 
De h. Desmet wijst erop dat dit bijzonder gevoelige onderwerp al is besproken

door de gemeente en dat er rekening mee is gehouden bij de wegverbeteringen.
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Het zou een goed idee zijn om scholieren hierover te informeren.
 
Schepen De Brouwer antwoordt dat dit geen nieuw fenomeen is: al sinds het

begin van de 18de eeuw is er sprake van intimidatie in de openbare ruimte.
Uit onderzoek is gebleken dat intimidatie niet veroorzaakt wordt door de

kleding of het gedrag van vrouwen.
Bovendien is intimidatie niet exclusief voor bepaalde groepen of etniciteiten.

Het komt voor in alle culturen, alle sociale klassen en alle leeftijden.
De implementatie van gender budgeting maakt het mogelijk om het personeel

van het bestuur bewust te maken van deze kwestie, en ook al kost deze aanpak tijd, het
heeft geleid tot concrete resultaten in de uitgevoerde projecten, met name binnen de
Groendienst en de dienst Mobiliteit.

De workshops mondelinge zelfverdediging die in 2020 onder leiding van vzw
Garance werden georganiseerd, moesten worden onderbroken vanwege de covidcrisis
en zijn sindsdien niet meer hervat.

In december 2022 nam de gemeente deel aan de Brusselse campagne Aequas
tegen seksueel geweld en seksuele intimidatie door middel van een affiche met sticker
in de decembereditie van de Wolvendael.

Als het Gewest terugkomt met een gelijkaardig voorstel, dat waarschijnlijk
tegemoetkomt aan de bezorgdheden van de 5D-methode, zal het college dit uiteraard
steunen.

Het college heeft verkennende contacten met een organisatie om een
campagne te voeren over seksistische intimidatie in de openbare ruimte.

 
Schepen Lambert-Limbosch merkt op dat er een brede consensus lijkt te zijn

over de 5D-methode, die gericht is op een breed publiek.
De last van het bestrijden van intimidatie in het algemeen moet echter niet

alleen op de schouders van individuele burgers rusten. De overheid heeft ook een rol
te spelen en ambtenaren hebben de plicht om op dit gebied het goede voorbeeld te
geven. Het moet gezegd worden dat sommige ambtenaren zich schuldig maken aan
intimidatie op sociale netwerken.

De teams van de dienst Preventie, waarvan de samenstelling grotendeels
gebaseerd is op het principe van genderdiversiteit, voeren veldwerk uit op dit gebied
en zijn in het bijzonder tussengekomen in een tramlijn tussen een minderjarig
slachtoffer en haar pesters. Het slachtoffer en de moeder van het slachtoffer werden
ingelicht over de geldende wetgeving en de mogelijkheid om een klacht in te dienen
en de agressors werden ingelicht over het verbod op intimidatie en over de risico's die
ze lopen.

Soms waren vrouwelijke gemeenschapswachten zelf het doelwit van pogingen
tot intimidatie.

Straathoekwerkers komen ook tussenbeide in intimidatiesituaties, vooral als
die zich voordoen in scholen.

Schepen Lambert-Limbosch wijst er ook op dat GSOB een opleiding over
intimidatie aanbiedt, die door de gemeenschapswachten van Oudergem is opgenomen.

Er zal contact met hen worden opgenomen om te zien of het nuttig zou zijn
voor de Ukkelse gemeenschapswachten om dezelfde opleiding te volgen.

 
De h. Cools is van mening dat de 5D-methode opnieuw in de Wolvendael

aangehaald moet worden.
Hij hoopt ook dat de zelfverdedigingstraining voor jonge vrouwen hervat kan

worden.
 
Mevr. Czekalski hoopt dat de situatie op een dag zodanig verbeterd zal zijn

dat het niet meer nodig zal zijn om over intimidatie te praten.
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De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation sur le harcèlement de rue.docx

 

 

Interpellation de M. Cools : Règlement communal d’urbanisme zoné (RCUZ) «
Grandes avenues ».

M. Cools rappelle qu’en séance du 28 juin 2018, le Conseil communal a
décidé d’élaborer un règlement communal d’urbanisme zoné « Grandes avenues » qui
concerne l’avenue Winston Churchill, la place Vanderkindere, l’avenue Brugmann, le
square des Héros et le square George Marlow, et ce suite à la demande du quartier
Churchill. L’objectif de ce règlement est de préserver et valoriser les éléments
caractéristiques et constitutifs de l’architecture d’origine de ces avenues et des squares
qui les bordent. Ces deux avenues conservent un patrimoine bâti remarquable dont les
éléments essentiels méritent d’être préservés.

Le Collège a pris un certain temps pour établir ce règlement. Un premier
projet de règlement a été soumis à enquête publique du 10 janvier au 8 février 2022.
Le 10 mars 2022, la commission de concertation a remis un avis défavorable, qui
émane notamment d’Urban Brussels, l’administration régionale de l’urbanisme. Cet
avis négatif ne porte pas sur l’intention du règlement mais sur la manière dont il est
juridiquement rédigé.

L’ouvrage a donc été remis sur le métier et un nouveau projet de règlement a
été élaboré. Celui-ci a été soumis à enquête publique du 8 mai au 7 juin 2023. L’avis
rendu par la commission de concertation le 29 juin 2023 a cette fois été favorable sous
conditions, la commune demanderesse s’étant comme il se doit abstenue. Urban
Brussels a émis la remarque suivante :

« (…) qu’il est à nouveau constaté que la rédaction ne répond pas aux critères
juridiques applicables à un tel texte et ne permet pas d’identifier clairement les
prescriptions normatives au regard des nombreuses répétitions et périphrases
confondant les objectifs (qui se trouvent réitérés à chaque chapitre voire section), les
considérations générales, le contexte et les explications didactiques ; considérant
qu’afin de clarifier la forme et la structure du texte, il est à nouveau recommandé de
synthétiser au maximum les informations, afin d’éviter redites et doublons tout au
long du RCUZ (…) ».

Les conditions de l’avis de la commission de concertation sont les suivantes :
-       revoir l’ensemble de l’iconographie de l’annexe 4 : répertoire des valeurs, en veillant

à privilégier une iconographie de qualité, récente, datée et référencée ; prévoir une
iconographie faisant référence aux valeurs décrites ;

-       préciser pour l’ensemble des fiches une cohérence rédactionnelle (statut –
identification – description – valeurs architecturale/d’ensemble/de détail – état de
conservation – objectifs) ;

-       préciser les interventions souhaitées pour chaque bâtiment repris dans les fiches ;
-       dépouiller systématiquement les archives pour les biens repris dans l’annexe 4 et en

ajouter les références d’archives ;
-       identifier et référencer les bâtiments repris à l’inventaire Irismonument ;
-       préciser le statut des immeubles repris dans les fiches de l’annexe 4

(classement/inventaire) ; revoir la catégorisation et la définition des styles
architecturaux ;

-       sur le plan cartographique : ajouter les numéros de polices, identifier les biens repris
à l’inventaire, identifier les biens protégés ;

-       envisager un index permettant une identification claire et rapide de chaque
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immeuble ;
-       adapter le document suivant l’ensemble des remarques émises dans le présent avis,

tant sur le fond que sur la forme.
Où en est actuellement le processus d’élaboration et d’adoption de ce

règlement communal d’urbanisme zoné (RCUZ) ? Le projet a-t-il été corrigé selon les
demandes de la commission de concertation et transmis pour approbation au
gouvernement régional ? Nécessite-t-il encore une approbation par le Conseil
communal préalablement à cette transmission ?

Pourquoi n’y a-t-il pas eu un contact informel avec l’administration régionale
après le premier avis négatif de la commission de concertation, de manière à éviter
que le projet modifié ne fasse à nouveau l’objet de remarques de sa part comme cela a
été le cas lors de la commission de concertation du 29 juin 2023 ?

 
M. l’Echevin Biermann répond que les contacts informels et techniques ont

déjà eu lieu avant la première réunion de concertation, notamment dans le cadre de la
remise des avis d’instances, mais cela n’a pas empêché les instances concernées de
remettre successivement un avis défavorable et un avis favorable conditionnel.

Suite à la seconde enquête publique et aux remarques émises en commission
de concertation, on a mis en place un comité d’accompagnement regroupant la
direction de l’urbanisme et la direction du patrimoine culturel d’Urban Brussels. 

Le Collège a confié une mission à Me Van Ypersele pour veiller à ce que la
nouvelle version du texte soit bien conforme au cadre réglementaire dans sa structure
et sa rédaction.

Ce groupe de travail a permis de déterminer, parmi les conditions émises par
la commission de concertation, celles qui pouvaient être jugées réalistes.

On a par exemple pu faire la démonstration que le dépouillement systématique
des archives n’est tout simplement pas possible : il y a des milliers de dossiers, dont
certains sont loin d’être complets voire sont dépourvus d’archives. On ne peut dès lors
pas traiter tous les immeubles sur un pied d’égalité.

Toutes les fiches ont été revues, les définitions de style ont été corrigées,
l’ensemble des biens a été répertorié. Urban Brussels a complété la liste des biens
inscrits à l’inventaire Irismonument, ce qui a abouti, sur la zone concernée par le
RCUZ, à un ensemble de 323 biens considérés comme remarquables et habilités à
bénéficier d’une protection initiale à des degrés divers, alors que la liste initiale se
limitait à 61 immeubles.

À partir du moment où des mesures de protection sont susceptibles d’être
appliquées à l’égard de 323 biens, soit un nombre d’immeubles beaucoup plus élevé
que lors des deux premières enquêtes publiques, il est normal qu’une troisième
enquête publique soit organisée pour permettre à chaque propriétaire concerné de
s’exprimer.

En outre, la cellule Planification a entrepris le reportage photographique
complet des façades des deux avenues, ce qui représente un total de 1.300 clichés,
ainsi que la réalisation d’une carte digitale avec le service SIG du service de la Voirie.

Avant le troisième passage en enquête publique, le projet sera à nouveau
soumis au vote du Conseil communal. Le Collège a l’intention de présenter le
document lors de la séance du 28 mars du Conseil communal, ce qui permettra
l’organisation d’une enquête publique du 13 mai au 13 juin et une commission de
concertation à la fin du mois de juin.

M. l’Echevin Biermann espère que Bruxelles-Environnement estimera à
nouveau qu’un rapport d’incidence n’est pas nécessaire dans le cadre d’un tel RCUZ.

 
M. Cools remercie M. l’Echevin Biermann pour toutes ces informations.
Il constate cependant avec regret qu’en dépit des contacts informels avec la

Région, le processus est entravé par des obstacles qui n’avaient pas été soulevés
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précédemment et débouche sur des avis négatifs ou des procédures très longues.
Certes, ces contacts informels sont officieux, mais ils devraient servir à

débroussailler le terrain.
Lorsqu’il exerçait des fonctions scabinales, M. Cools a lui-même été

confronté à des difficultés de cet ordre, à l’occasion de dossiers tels que la rénovation
de la Ferme Rose ou du Doyenné.

Il y aurait lieu de s’interroger sur le mode de fonctionnement de la Région.
Peut-être faudrait-il réfléchir à la mise en place de comités d’accompagnement dès le
départ.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. Cools : Gemeentelijke stedenbouwkundige
zoneverordening (GemSZV) "Grote lanen".

De h. Cools herinnert eraan dat de gemeenteraad in zitting van 28 juni 2018,
na een verzoek van de Churchillwijk, heeft beslist om een gemeentelijke
stedenbouwkundige zoneverordening "Grote lanen" , die betrekking heeft op de
Winston Churchilllaan, het Vanderkinderplein, de Brugmannlaan, het Heldensplein en
het George Marlowplein. Het doel van deze verordening is om de karakteristieke
elementen die deel uitmaken van de oorspronkelijke architectuur van deze lanen en
squares die eraan grenzen te behouden en te versterken. Deze twee lanen hebben een
opmerkelijk gebouwd erfgoed waarvan de essentiële elementen het verdienen om
bewaard te blijven.

Het college heeft enige tijd genomen om deze verordening op te stellen. Een
eerste ontwerp werd onderworpen aan een openbaar onderzoek van 10 januari tot 8
februari 2022. Op 10 maart 2022 bracht de overlegcommissie een negatief advies uit,
met name van Urban Brussel, het gewestelijk bestuur voor stedenbouw. Dit negatief
advies heeft geen betrekking op de bedoeling van de verordening maar op de manier
waarop ze juridisch is opgesteld.

Het werk werd daarom herbekeken en er werden nieuwe
ontwerpverordeningen opgesteld. Dit werd van 8 mei tot 7 juni 2023 aan een
openbaar onderzoek onderworpen. Het advies van de overlegcommissie van 29 juni
2023 was gunstig onder voorwaarden, waarbij de aanvragende gemeente zich, zoals
het hoort, onthield. Urban Brussels maakte de volgende opmerking:

“(…) wordt nogmaals opgemerkt dat de formulering niet voldoet aan de
juridische criteria die op een dergelijke tekst van toepassing zijn en het niet mogelijk
maakt de normatieve vereisten duidelijk te identificeren, gezien de talrijke
herhalingen en perifrases die verwarring scheppen tussen de doelstellingen (die in elk
hoofdstuk of zelfs in elke sectie worden herhaald), de algemene overwegingen, de
context en de didactische toelichtingen; dat ter verduidelijking van de vorm en de
structuur van de tekst nogmaals wordt aanbevolen de informatie zoveel mogelijk
samen te vatten om herhaling en duplicatie in de gehele GemSZV te voorkomen (…)”.

De voorwaarden van het advies van de overlegcommissie zijn als volgt:
-       bekijk alle afbeeldingen in bijlage 4: lijst met waarden en geef daarbij voorrang aan

hoogwaardige, recente, gedateerde en gerefereerde afbeeldingen; zorg voor
afbeeldingen die verwijzen naar de beschreven waarden;

-       zorg ervoor dat alle fiches consistent zijn qua formulering (status - identificatie -
beschrijving - architectonische waarde/algehele waarde/detail - staat van bewaring -
doelstellingen);

-       verduidelijk de gewenste ingrepen voor elk gebouw dat in de fiches is opgenomen;
-       systematisch in de archieven zoeken naar de in bijlage 4 opgenomen panden en de

archiefreferenties toevoegen;
-       de in de inventaris van Irismonument opgenomen panden identificeren en hiernaar
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verwijzen;
-       de status van de in de fiches van bijlage 4 opgenomen panden verduidelijken

(classificatie/inventaris); de categorisering en definitie van bouwstijlen herzien;
-       op de kaart: de huisnummers toevoegen, de eigendommen identificeren die in de

inventaris zijn opgenomen, de beschermde eigendommen identificeren;
-       een index overwegen om elk gebouw duidelijk en snel te kunnen identificeren;
-       het document aanpassen in overeenstemming met alle opmerkingen die in dit advies

zijn gemaakt, zowel wat betreft de inhoud als de vorm.
Hoe staat het met de opstelling en goedkeuring van deze Gemeentelijke

stedenbouwkundige zoneverordeningen (GemSZV)? Is het ontwerp aangepast aan de
verzoeken van de overlegcommissie en ter goedkeuring naar de gewestelijke overheid
gestuurd? Moet het nog worden goedgekeurd door de gemeenteraad voordat het wordt
doorgestuurd?

Waarom is er geen informeel contact geweest met de gewestelijke overheid na
het eerste negatieve advies van de overlegcommissie om te vermijden dat het
gewijzigde project het voorwerp zou uitmaken van verdere opmerkingen van de
gewestelijke overheid, zoals het geval was tijdens de vergadering van de
overlegcommissie op 29 juni 2023?

 
Schepen Biermann antwoordt dat er voorafgaand aan de eerste

overlegvergadering al informele en technische contacten hadden plaatsgevonden, met
name in het kader van de indiening van adviezen van de instanties, maar dat dit de
betrokken instanties er niet van had weerhouden achtereenvolgens ongunstige
adviezen en voorwaardelijke gunstige adviezen uit te brengen.

Naar aanleiding van het tweede openbaar onderzoek en de opmerkingen van
de overlegcommissie werd een begeleidingscommissie opgericht, bestaande uit de
dienst Stedenbouw en de directie Cultureel Erfgoed van Urban Brussels.

Het college stelde de h. Van Ypersele aan om ervoor te zorgen dat de nieuwe
versie van de tekst qua structuur en formulering in overeenstemming was met het
reglementaire kader.

Deze werkgroep maakte het mogelijk om te bepalen welke van de door de
overlegcommissie voorgestelde voorwaarden als realistisch konden worden
beschouwd.

We hebben bijvoorbeeld kunnen aantonen dat het gewoon niet mogelijk is om
de archieven systematisch te doorlopen: er zijn duizenden dossiers, waarvan sommige
verre van volledig zijn of zelfs helemaal geen archief hebben. Het is dus onmogelijk
om alle gebouwen gelijk te behandelen.

Alle fiches zijn nagekeken, de stijldefinities zijn gecorrigeerd en alle panden
zijn geïnventariseerd. Urban Brussels heeft de lijst van eigendommen die in de
inventaris Irismonument zijn opgenomen vervolledigd, wat resulteerde in een totaal
van 323 eigendommen in het gebied van de GemSZV die als opmerkelijk worden
beschouwd en in verschillende mate in aanmerking komen voor initiële bescherming,
terwijl de initiële lijst beperkt was tot 61 gebouwen.

Aangezien 323 eigendommen - een veel groter aantal dan op het moment van
de eerste twee openbare onderzoeken - waarschijnlijk zullen worden onderworpen aan
beschermingsmaatregelen, is het niet meer dan logisch dat er een derde openbaar
onderzoek wordt georganiseerd om elke betrokken eigenaar de kans te geven zijn
mening te geven.

Bovendien heeft de planningscel een volledige fotografische opname gemaakt
van de gevels van de twee lanen, goed voor een totaal van 1.300 opnames, en een
digitale kaart gemaakt met de GIS-dienst van de Wegendienst.

Vóór het derde openbaar onderzoek zal het project opnieuw ter stemming
worden voorgelegd aan de gemeenteraad. Het college is van plan om het document
tijdens de gemeenteraadszitting van 28 maart voor te leggen zodat van 13 mei tot 13
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juni een openbaar onderzoek kan worden gehouden en eind juni een
overlegcommissie kan worden bijeengeroepen.

Schepen Biermann hoopt dat Leefmilieu Brussel opnieuw zal oordelen dat een
effectenrapport niet nodig is in het kader van een dergelijke GemSZV.

 
De h. Cools bedankt schepen Biermann voor al deze informatie.
Hij stelt echter tot zijn spijt vast dat ondanks informele contacten met het

Gewest het proces wordt gehinderd door obstakels die niet eerder aan de orde zijn
gesteld, met negatieve adviezen of zeer langdurige procedures tot gevolg.

Deze informele contacten zijn inderdaad niet officieel maar ze zouden moeten
dienen om duidelijkheid te scheppen.

Toen hij nog schepen was, heeft de h. Cools zelf met dit soort moeilijkheden
te maken gehad, bij projecten zoals de renovatie van Hof ten Hove of de Dekenij.

Er is alle reden om vraagtekens te plaatsen bij de manier waarop het Gewest te
werk gaat. Misschien moeten we vanaf het begin nadenken over de oprichting van
steuncomités.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation sur le règlement Grandes avenues.docx

 

 

Interpellation de Mme Van Offelen : les Frelons asiatiques.

Mme Van Offelen  signale qu’il y aura une invasion de frelons asiatiques si
l’on n’adopte pas dès maintenant les mesures nécessaires, à l’instar d’autres
communes comme Woluwe-Saint-Pierre. Ce n’est pas une simple hypothèse alarmiste
mais un cri d’alerte lancé par des habitants qui, ayant participé à plusieurs sessions
d’information, mettent en garde contre cette menace.

Le frelon asiatique (vespa velutina) est un insecte invasif de la famille des
guêpes, originaire d’Extrême-Orient. Depuis sa première apparition près de Bordeaux
en 2004, il a proliféré à une vitesse vertigineuse, s’étendant sur tout le territoire
français, dans le nord de l’Espagne et de l’Italie, puis en Wallonie, et depuis 2018 à
Bruxelles.  Sa progression est fulgurante, avançant d’environ 100 km par an, sans
rencontrer de prédateur naturel, alors que dans son habitat d’origine en Asie, il se fait
attaquer par les frelons géants, appelés « mandarins ». Chez nous, la prolifération du
frelon asiatique constitue une menace sérieuse pour la biodiversité, en particulier pour
les insectes dont il se nourrit : les abeilles domestiques, dont il décime les colonies,
mais également les mouches, les guêpes et les papillons. En 2023, les pompiers sont
intervenus plus de 800 fois pour détruire les nids en région bruxelloise ! Et selon les
prévisions, ce nombre pourrait tripler en 2024.

Le frelon asiatique figure désormais dans la liste des espèces exotiques
envahissantes considérées comme préoccupantes par l’Union européenne.

Face à cette menace, il est impératif de mettre en place une véritable lutte
intégrée, pour limiter la prolifération. La Wallonie a déjà pris des mesures en ce sens
en mettant en place en 2023 un plan de gestion du problème du frelon asiatique, axé
sur la capture des reines fondatrices, la protection des ruchers et la neutralisation des
nids.

Suivant l’exemple d’un groupe d’apiculteurs de Woluwe-Saint-Pierre, appelé
« Vespa Hunter 1150 », mis en place pour lutter contre l’invasion du frelon asiatique,
un groupe « Vespa Hunter 1180 » s’est créé à Uccle et se mobilise. Il a été reçu par
Mme l’Echevine de l’Environnement et son service et a reçu leur soutien, ce dont on
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peut se réjouir.  La commune a diffusé sur les réseaux sociaux des informations
relatives aux frelons asiatiques. Elle fait appel à des volontaires pour le repérage et la
capture des reines fondatrices. Par ailleurs, une réunion, ouverte à tous, a été organisée
sur ce thème le 16 février dernier afin de travailler à un plan d’action.

En l’état actuel des connaissances, il semblerait que la meilleure stratégie
consisterait à capturer les fondatrices de nids, qui ont été fécondées lors de l’automne
précédent et sortent au printemps pour créer de nouveaux nids (d’abord très petits,
puis agrandis jusqu’à former d’importants nids perchés en haut des arbres). Pour cela,
on utilise des boîtes de capture sélective afin de préserver les autres insectes, qui
peuvent s’échapper.

Quelle stratégie sera mise en place par la commune pour lutter contre la
prolifération des frelons asiatiques ?

Y a-t-il ou y aura-t-il une base de données pour évaluer les effets des actions
entreprises, ainsi qu’une personne de référence à la commune ?

Des contacts ont-ils été établis avec les communes voisines pour coordonner
les actions et faire front commun contre cette invasion ?

Vu qu’il convient de mener une réflexion sur une plus large échelle, existe-t-il
une stratégie régionale ou même fédérale pour lutter contre cette menace ? Quelles
sont les propositions et actions de Bruxelles-Environnement en ce domaine ? Quelle
est la mesure d’impact ?

Le frelon asiatique est-il le seul insecte invasif à menacer notre écosystème ?
Existe-t-il d’autres espèces dont il faut se préoccuper et contre lesquelles des

mesures sont prises ?
 
M. Desmet a été heureusement surpris de voir un grand nombre d’Ucclois

participer à la réunion d’information.
Il rappelle que jusqu’à présent, on a fait appel aux pompiers pour résoudre ce

problème. Or, les pompiers ont été submergés, leur intervention coûte cher et la lutte
contre les frelons pourrait les détourner de tâches plus importantes.

Les actions proposées de mars à mai ne requièrent pas de grandes
compétences apicoles. Il s’agit d’ateliers pratiques pour inciter un maximum de
personnes, même totalement incompétentes en apiculture, à s’investir dans
l’observation et la capture sans danger du frelon.

 
Mme l’Echevine De Brouwer constate avec satisfaction qu’une thématique

précise peut être mobilisatrice, puisque 80 personnes ont participé à une réunion
organisée en un temps record.

Bruxelles-Environnement a organisé à la mi-janvier une table ronde à laquelle
ont été conviés des experts français et wallons, afin de faire remonter les besoins et
attentes des communes auprès de la Région.

Cette problématique dépasse largement les frontières nationales. L’aire de
répartition du frelon semble avoir atteint sa limite, mais si le réchauffement climatique
s’amplifie, le phénomène pourrait s’étendre à l’ensemble de l’Europe à l’horizon
2100.

Il est déjà trop tard pour envisager une éradication complète du frelon
asiatique en Belgique. Un tel projet exigerait des moyens financiers beaucoup trop
importants car il faudrait détruire 95 % des nids pendant 7 ans. 

Dès lors, il y a lieu de passer actuellement à un mode de gestion des risques où
l’on priorise les interventions en privilégiant le critère de la santé humaine. On
intervient donc par exemple lorsqu’un nid de frelons est découvert à proximité d’une
école ou d’une crèche ou se situe à hauteur d’homme.

La menace sur la biodiversité est relativement modérée, surtout en ville où le
frelon se nourrit principalement des abeilles domestiques, puisque c’est un chasseur
opportuniste tant dans le temps que dans l’espace.
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Bruxelles-Environnement suggère de travailler avec des coordinateurs
bénévoles et des référents communaux. Une personne de contact a été recrutée et
entrera en fonction le 1er mars. Sa tâche consistera à établir la liaison avec les groupes
locaux de gestion du frelon asiatique.

Une guidance est en train d’être mise en place pour le piégeage des reines
fondatrices sur base du modèle de Woluwe-Saint-Pierre, lui-même inspiré du projet
de guidance de Bruxelles-Environnement, de manière à ce qu’il y ait une certaine
cohérence à l’échelle régionale. Une attention particulière a été accordée aux procédés
permettant d’éviter d’attraper des espèces non-ciblées.

Pour ce qui concerne la suite du travail avec le groupe « F », Mme l’Echevine
De Brouwer signale que des réunions seront bientôt organisées à l’école de Saint-Job,
à l’école du Centre ainsi qu’à la Ferme Rose.

Les indicateurs de suivi font encore l’objet de discussions à Bruxelles-
Environnement.

On renégocie une convention avec les pompiers, avec lesquels on continuera à
travailler, dans l’optique d’une concentration des efforts sur les nids dangereux.

Mme l’Echevine De Brouwer précise encore qu’il y a 74 espèces invasives en
région bruxelloises, reprises à l’annexe 4 de l’ordonnance « Nature » du 1er mars.

 
Mme Van Offelen se réjouit de la mobilisation de groupes de citoyens.
Elle estime que le volet information et communication est très important dans

la mesure où de nombreux Ucclois ne se rendent pas encore compte de la menace que
représente la prolifération de ces frelons asiatiques.

 
M. Cools demande si la commune va engager une personne qui va s’occuper

uniquement des frelons.
 
Mme l’Echevine De Brouwer répond que cet agent « frelons » est recruté par

Bruxelles-Environnement.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van Mevr. Van Offelen : de Aziatische hoornaar.

Mevr. Van Offelen wijst erop dat er een invasie van Aziatische hoornaars zal
plaatsvinden als nu niet de nodige maatregelen worden genomen, naar het voorbeeld
van andere gemeentes zoals Sint-Pieters-Woluwe. Dit is niet zomaar een
paniekhypothese maar een alarmkreet van bewoners die hebben deelgenomen aan een
aantal infosessies en waarschuwen voor deze dreiging.

De Aziatische hoornaar (vespa velutina) is een invasief insect van de
wespenfamilie, afkomstig uit het Verre Oosten. Sinds hij in 2004 voor het eerst
opdook in de buurt van Bordeaux, heeft hij zich razendsnel verspreid over Frankrijk,
Noord-Spanje en Italië, vervolgens Wallonië en sinds 2018 Brussel.  Hij boekt
bliksemsnelle vooruitgang, rukt op met ongeveer 100 km per jaar, zonder natuurlijke
vijanden tegen te komen, terwijl hij in zijn oorspronkelijke habitat in Azië wordt
aangevallen door reuzenhoornaars, bekend als "mandarijnen". Hier vormt de
verspreiding van de Aziatische hoornaar een ernstige bedreiging voor de
biodiversiteit, vooral voor de insecten waarmee hij zich voedt: bijen, waarvan hij de
kolonies decimeert, maar ook vliegen, wespen en vlinders. In 2023 kwam de
brandweer meer dan 800 keer tussen om nesten te vernietigen in het Brusselse gewest!
En volgens de prognoses zou dit aantal tegen 2024 verdrievoudigd kunnen zijn.

De Aziatische hoornaar staat nu op de lijst van zorgwekkende invasieve
uitheemse soorten van de Europese Unie.

In het licht van deze bedreiging is het absoluut noodzakelijk om een echt
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geïntegreerde aanpak te ontwikkelen om hun verspreiding te beperken. Wallonië heeft
al stappen in die richting gezet door de invoering van een beheersplan voor het
probleem van de Aziatische hoornaar in 2023, gericht op het vangen van koninginnen
die op de vlucht slaan, het beschermen van bijenstallen en het neutraliseren van
nesten.

Naar het voorbeeld van een groep imkers in Sint-Pieters-Woluwe, "Vespa
Hunter 1150" genaamd, die werd opgericht om de invasie van de Aziatische hoornaar
te bestrijden, werd in Ukkel een groep "Vespa Hunter 1180" opgericht die actie
onderneemt. Het is ontvangen door de schepen van Milieu en haar dienst, en heeft hun
steun gekregen, waar we erg blij mee zijn.  De gemeente heeft informatie over het
probleem van de Aziatische hoornaar op haar sociale netwerken geplaatst. Ze roept
vrijwilligers op om te helpen bij het opsporen en vangen van de stichtende
koninginnen. Daarnaast werd er op 16 februari een vergadering voor iedereen over het
onderwerp georganiseerd om te werken aan een actieplan.

Op basis van de huidige kennis lijkt het de beste strategie om de stichtende
koninginnen te vangen, die in de herfst bevrucht zijn en in de lente tevoorschijn
komen om nieuwe nesten te maken (eerst heel klein, daarna groter tot grote nesten
hoog in de bomen). Hiervoor gebruiken we selectieve vangkasten om de andere
insecten, die kunnen ontsnappen, te beschermen.

Welke strategie zal de gemeente hanteren om de verspreiding van Aziatische
hoornaars tegen te gaan?

Is er, of komt er, een database om de effecten van de ondernomen acties te
beoordelen, evenals een contactpersoon bij de lokale overheid?

Zijn er contacten met buurgemeentes om de acties te coördineren en een
gemeenschappelijk front te vormen tegen deze invasie?

Aangezien we op een bredere schaal moeten denken, bestaat er een
gewestelijke of zelfs federale strategie om deze dreiging te bestrijden? Wat zijn de
voorstellen en acties van Leefmilieu Brussel op dit vlak? Wat is de impact?

Is de Aziatische hoornaar de enige invasieve insectensoort die ons ecosysteem
bedreigt?

Zijn er andere soorten waarover we ons zorgen moeten maken en waartegen
maatregelen worden genomen?

 
De h. Desmet was blij verrast dat een groot aantal Ukkelaars de infosessie had

bijgewoond.
Hij wees erop dat tot nu toe de brandweer was ingeschakeld om het probleem

op te lossen. De brandweer is echter overbelast, hun interventie is duur en de strijd
tegen hoornaars kan hen afleiden van belangrijkere taken.

De voorgestelde acties van maart tot mei vereisen geen grote
bijenteeltvaardigheden. Het zijn praktische workshops die bedoeld zijn om zoveel
mogelijk mensen aan te moedigen, zelfs mensen zonder enige bijenteeltvaardigheden,
om betrokken te raken bij het observeren en veilig vangen van hoornaars.
 

Schepen De Brouwer stelt met genoegen vast dat een specifiek thema een
stimulans kan zijn want 80 mensen woonden een in recordtijd georganiseerde
vergadering bij.

Midden januari organiseerde Leefmilieu Brussel een gesprek met Franse en
Waalse experts om de noden en verwachtingen van de gemeentes onder de aandacht te
brengen van het Gewest.

Dit probleem reikt veel verder dan de landsgrenzen. Het verspreidingsgebied
van de hoornaar lijkt zijn limiet te hebben bereikt maar als de opwarming van de aarde
toeneemt, zou het fenomeen zich tegen 2100 over heel Europa kunnen verspreiden.

Het is nu al te laat om de volledige uitroeiing van de Aziatische hoornaar in
België te overwegen. Zo'n project zou veel te veel geld kosten aangezien 95% van de
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nesten vernietigd zouden moeten worden over een periode van 7 jaar.
Daarom moeten we overschakelen op een risicobeheeraanpak, waarbij we

interventies prioriteren op basis van de volksgezondheid. We grijpen dus bijvoorbeeld
in wanneer een nest wordt ontdekt in de buurt van een school of kinderdagverblijf, of
op menselijke hoogte.

De bedreiging voor de biodiversiteit is relatief matig, vooral in steden waar de
hoornaar zich vooral voedt met honingbijen, aangezien het een opportunistische jager
is, zowel in de tijd als in de ruimte.

Leefmilieu Brussel stelt voor om samen te werken met
vrijwilligerscoördinatoren en gemeentelijke referentiepersonen. Er is een
contactpersoon aangeworven die op 1 maart aan de slag gaat. De taak zal erin bestaan
contacten te leggen met lokale beheersgroepen voor Aziatische hoornaars.

Er worden momenteel richtlijnen opgesteld voor het vangen van koninginnen
op basis van het model van Sint-Pieters-Woluwe, dat zelf geïnspireerd is op het
begeleidingsproject van Leefmilieu Brussel, zodat er een zekere samenhang is op
gewestelijk niveau. Er is bijzondere aandacht besteed aan procedures om de vangst
van niet-doelsoorten te vermijden.

Wat betreft de voortzetting van het werk met de "F"-groep, wijst de schepen
erop dat er binnenkort vergaderingen zullen worden georganiseerd in de scholen
Saint-Job en Centre en in Hof ten Hove.

De opvolgingsindicatoren worden nog besproken bij Leefmilieu Brussel.
We onderhandelen opnieuw over een overeenkomst met de brandweer, met

wie we zullen blijven samenwerken, om onze inspanningen te concentreren op
gevaarlijke nesten.

De schepen voegt eraan toe dat er 74 invasieve soorten zijn in het Brusselse
gewest, die zijn opgenomen in bijlage 4 van de ordonnantie "Natuur" van 1 maart.

 
Mevr. Van Offelen is verheugd over de mobilisatie van burgergroepen.
Ze is van mening dat het informatie- en communicatieaspect heel belangrijk is

aangezien veel Ukkelaars zich nog steeds niet bewust zijn van de dreiging die uitgaat
van de verspreiding van deze Aziatische hoornaars.

 
De h. Cools vraagt of de gemeente iemand gaat inhuren die zich alleen met de

hoornaars bezighoudt.
 
Schepen De Brouwer antwoordt dat deze “hoornaarverantwoordelijke” door

Leefmilieu Brussel zal worden aangeworven.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Frelons asiatiques CC 22022024 VAN OFFELEN.docx

 

Céline Fremault entre en séance / treedt in zitting.  
Patrick Zygas entre en séance / treedt in zitting.  
Yannick Franchimont préside la séance / zit de zitting voor. 

 

Interpellation de M. Hayette : la lutte contre la consommation de drogue.

M. Hayette rappelle que la drogue et la criminalité organisée qui se nourrit de
son interdiction restent largement présentes dans la société. La Belgique semble
même faire face à une augmentation de la consommation de drogues ou, en tous cas, à
une recrudescence des conséquences négatives qui lui sont liées. Les centres de nos
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plus grandes villes en sont témoins, que ce soit par la violence des organisations
criminelles ou par la visibilité de la consommation en rue. Dans cette situation, les
mafieux s’enrichissent sur le dos de la santé des citoyens, souvent les plus
vulnérables.

Pour le groupe socialiste, la répression seule est inefficace dans la lutte contre
la drogue et doit être couplée à une politique ambitieuse qui mette la priorité sur la
santé publique (prévention, réduction des risques et soin) et les droits humains des
consommateurs de drogues et, de façon générale, des personnes atteintes d’addictions.
Dans ce cadre, il convient d’élaborer une politique globale et informée
scientifiquement.

Qu’en est-il de la situation à Uccle, à la lumière des récents événements de la
Porte de Hal ? Une série de mesures ont été prises dans les communes voisines et les
pays européens. Au Portugal, dans les années 2000, les autorités ont développé des
commissions locales « drogues et addictions », chargées d’assurer la réponse publique
face à la consommation de drogues illicites. Ces commissions sont chargées de
prendre en charge les personnes surprises par la police en possession d’une certaine
quantité de drogue pour leur consommation personnelle, et plutôt que de les déférer
devant les juridictions pénales, ces commissions composées de juristes, de
psychologues et de travailleurs sociaux sont chargées en priorité d’évaluer le type de
consommation de l’intéressé. Si la consommation est problématique, la personne sera
orientée vers les structures adéquates pour lutter contre son addiction. Si elle n’est pas
problématique, la commission informe l’intéressé des risques de sa consommation et
peut, le cas échéant, lui infliger une sanction administrative comme une remontrance
ou une interdiction temporaire de participer à certaines activités ou de se rendre dans
certains lieux. La marge de manœuvre est très large de sorte qu’il est possible
d’individualiser au maximum l’intervention de la commission. Après 25 ans
d’application, ce modèle a fait ses preuves. Le Portugal a réduit considérablement la
consommation problématique de drogues et les risques qui lui sont liés, notamment la
transmission de maladies.

La création de salles de consommation à moindre risque est une autre idée à
envisager. Les salles de consommation à moindre risque sont des espaces où les
toxicomanes ont la possibilité de consommer dans un cadre sécurisé. Ils bénéficient
d’un encadrement médical et du matériel nécessaire à la réduction des risques lors de
la consommation de drogues. Ces structures permettent de réduire les risques tant pour
les consommateurs que pour l’environnement (en évitant la présence de matériel de
consommation usagé dans les espaces publics). Dans ce cadre, les consommateurs
sont aussi orientés vers les services d’aide pour entamer un trajet de soins.

Malgré sa prohibition, la drogue se retrouve fréquemment dans les festivals ou
les boîtes de nuit. Des tests de drogues sont régulièrement effectués par des
associations lors de ces événements festifs. Certaines de ces associations offrent aussi
cette opportunité en dehors d’un contexte festif. Ces tests visent à permettre aux
consommateurs de connaître la composition du produit et à les informer sur les risques
et dommages liés à leur consommation.

Quelles mesures le Collège compte-t-il mettre en place pour lutter contre la
consommation de drogues sur le territoire ucclois ?

 
Mme Kabachi rappelle que l’un des derniers tirs en rue s’est produit à la

limite du territoire ucclois. Celui-ci comporte un certain nombre de « spots », c.à.d. de
points de vente de drogues.

Des mesures ont-elles été prises pour assurer une présence plus visible des
agents de police sur la voie publique ?

Quels dispositifs la commune met-elle en place pour la prise en charge des
personnes sous assuétude ?
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M. Cools partage le point de vue de M. Hayette et Mme Kabachi selon lequel
le volet répression doit être complété par un volet prévention.

Mais cela ne signifie pas pour autant que la répression doive être négligée, et
M. Cools ne cache pas ses inquiétudes sur ce point.

Les points de « deal » à Uccle sont connus depuis des années.
Le trafic de drogue subit des transformations à cause de l’internet, étant donné

qu’aujourd’hui, on peut commander sa drogue en ligne comme s’il s’agissait de
n’importe quel article.

Lors de la séance du Conseil de police de lundi dernier, le chef de corps a
donné quelques exemples concrets.

Lorsqu’un jeune est arrêté en possession d’une quantité de 100 grammes de
drogue, qui n’est évidemment pas destinée à sa consommation personnelle, une heure
après le Parquet donne instruction de le libérer, et deux heures après l’intéressé peut
recommencer tranquillement son commerce. Telle est la réalité, due à la faillite du
système judiciaire, dont les différents gouvernements qui se sont succédé portent la
responsabilité pour n’avoir pas accordé à la justice les moyens d’agir. Cette réalité
apparaît de façon flagrante lorsqu’on voit le nombre de postes de magistrat qui ne sont
pas pourvus.

 
Mme Czekalski estime que le trafic de drogue et les règlements de compte

suscitent un sentiment d’insécurité et ternissent l’image de notre capitale.
Les données statistiques relatives à ce trafic demeurent cependant relativement

stables pour Uccle.
Mme Czekalski tient à saluer le travail mené par la police et M. le

Bourgmestre en ce domaine.
Elle rappelle qu’elle a récemment posé au Conseil de police une question

relative au trafic de cannabis sur le territoire couvert par la zone de police. La presse a
relayé à la fin du mois de janvier 2024 le démantèlement d’une plantation illicite de
cannabis dans une propriété privée. Ce n’est pas la première fois que cela arrive car en
septembre 2023, la police était déjà intervenue dans le quartier du Globe pour une
culture de 500 plants qui a abouti à l’arrestation de trois personnes.

Police et justice doivent travailler main dans la main. Il convient de renforcer
le dispositif répressif en matière de trafic de drogue. Mais il incombe aux autorités
communales, qui sont en première ligne, de développer la prévention,
l’accompagnement de proximité, de manière à sécuriser la commune, rassurer les
habitants et prendre en charge, le cas échéant, les consommateurs qui voudraient s’en
sortir.

 
M. Vanraes signale que d’énormes efforts sont accomplis par la commune, le

CPAS et la police.
Le CPAS est confronté à cette problématique dans la mesure où certains

allocataires sociaux sont eux-mêmes usagers de drogues.
M. Vanraes est partisan d’une réflexion générale associant tous les acteurs

confrontés de façon directe ou indirecte au phénomène de la drogue.
 
M. le Bourgmestre répond que la police est en train de mettre en place une

« team school », qui sera chargée de mener dans les écoles des actions pédagogiques
visant à informer les élèves, sans le moindre jugement, sur toutes problématiques liées
à la consommation et à la vente de stupéfiants.

On a parlé des événements survenus très récemment à l’Altitude 100, qui se
situe à 50 mètres du territoire ucclois. Ce qui se passe à Forest peut donc très bien se
passer à Uccle.

La situation a évolué sur le terrain depuis environ deux ans, étant donné que,
sous l’influence de la mafia marseillaise, Anvers est devenue une plaque tournante du
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trafic de drogue en Europe. Cela s’est traduit par un surcroît de violence sur la voie
publique.

De plus, la drogue, et plus particulièrement la cocaïne, devient de moins en
moins chère. Cette stratégie délibérée des gros trafiquants de drogue pour favoriser les
addictions rend la problématique encore plus complexe.

Toutefois, des rapports, des saisies, des arrestations sont effectués avec un
certain succès. Mais vu que le Parquet dispose de moyens insuffisants, il est amené à
hiérarchiser ses priorités, et les viols et les assassinats passent avant le trafic de
stupéfiants. De plus, on attend toujours la nomination d’un nouveau procureur et de
substituts.

Le Ministre de la Justice a été reçu par la Conférence des Bourgmestres.
Plusieurs bourgmestres lui ont fait part de leur dépit de voir des dealers relâchés dans
la nature après une arrestation. Le ministre leur a alors rétorqué qu’ils ne devaient pas
hésiter à appeler le procureur s’ils sont mécontents de sa décision. Cette réponse a de
quoi laisser pantois, eu égard au principe de la séparation des pouvoirs !

M. le Bourgmestre veut néanmoins demeurer optimiste. La Conférence des
Bourgmestres continuera à réclamer davantage de moyens pour la justice.

 
M. l’Echevin Lambert-Limbosch souligne le rééquilibrage de la politique

menée en ce domaine vers une logique de santé publique, ce qui ne signifie pas pour
autant que la répression soit abandonnée.

C’est l’optique des commissions créées au Portugal au début des années 2000,
qui découlent d’une sorte de révolution copernicienne : le gouvernement de ce pays a
décidé de mettre le paquet sur la santé et donc de dépénaliser la consommation de
diverses drogues, sans pour autant les considérer comme licites. Et les efforts
budgétaires consentis pour préserver la santé ont eu assez paradoxalement pour effet
que les forces de l’ordre et la justice ont eu davantage de moyens et de temps pour
s’attaquer aux « gros requins » du trafic de drogue plutôt qu’au menu fretin.

Le dispositif des salles de consommation à moindre risque témoigne
également d’un basculement vers une logique de santé sociale, les usagers de drogues
étant d’abord considérés comme des personnes souffrant de maladies, notamment de
pathologies mentales.

L’éventuelle dépénalisation de l’usage des drogues relève de l’échelon fédéral.
Une ordonnance régionale votée en juillet 2021 est censée réguler la création

de salles de consommation à moindre risque. Les communes et les CPAS, de même
que les associations et les mutuelles disposent d’une certaine marge de manœuvre en
ce domaine, mais les critères fixés par la Cocom sont tels que les politiques régionales
envisagent la création de ces structures plutôt dans les quartiers centraux du territoire
bruxellois, car la consommation de drogues y pose davantage de problèmes d’ordre
public.

M. l’Echevin Lambert-Limbosch signale encore que les gardiens de la paix
recherchent les traces d’actes de consommation de drogues lors de leurs constats sur le
terrain.

 
M. Hayette insiste sur la nécessité de mener une réflexion qui aille au-delà du

volet répressif, et ce d’autant plus que de nouvelles drogues, telles que le fentanyl
venu des Etats-Unis, débarquent sur le marché.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. Hayette : de strijd tegen drugsgebruik.

De h. Hayette wijst erop dat drugs en de georganiseerde misdaad die zich
voedt met het verbod erop, nog steeds deel uitmaken van de samenleving. België lijkt
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zelfs te maken te hebben met een toename van het druggebruik, of op zijn minst met
een toename van de negatieve gevolgen ervan. De centra van onze grootste steden zijn
hier getuige van, zowel door het geweld van criminele organisaties als door de
zichtbaarheid van straatdrugsgebruik. In deze situatie wordt de maffia rijk ten koste
van de gezondheid van onze burgers, die vaak het meest kwetsbaar zijn.

Voor de socialistische fractie is repressie alleen niet effectief in de strijd tegen
drugs en moet deze gepaard gaan met een ambitieus beleid dat prioriteit geeft aan
volksgezondheid (preventie, schadebeperking en zorg) en de mensenrechten van
drugsgebruikers en, meer in het algemeen, van mensen met een verslaving. In deze
context moet een alomvattend en wetenschappelijk onderbouwd beleid worden
ontwikkeld.

Wat is de situatie in Ukkel in het licht van de recente gebeurtenissen in de
Hallepoort? In buurgemeentes en Europese landen is een reeks maatregelen genomen.
In Portugal hebben de autoriteiten in de jaren 2000 lokale "drugs- en
verslavingscommissies" opgericht om een publiek antwoord te bieden op het gebruik
van illegale drugs. Deze commissies zijn verantwoordelijk voor de afhandeling van
mensen die door de politie worden betrapt op het bezit van een bepaalde hoeveelheid
drugs voor persoonlijk gebruik. In plaats van ze voor de strafrechter te brengen,
hebben deze commissies, die bestaan uit advocaten, psychologen en maatschappelijk
werkers, de taak om eerst en vooral het soort drugs dat de persoon in kwestie gebruikt
te beoordelen. Als het gebruik problematisch is, wordt de persoon doorverwezen naar
de juiste structuren om zijn verslaving te bestrijden. Als het niet problematisch is,
informeert de commissie de betrokken persoon over de risico's van zijn gebruik en kan
ze indien nodig een administratieve sanctie opleggen, zoals een berisping of een
tijdelijk verbod om deel te nemen aan bepaalde activiteiten of om naar bepaalde
plaatsen te gaan. Er is veel speelruimte zodat de tussenkomst van de commissie zo
individueel mogelijk kan zijn. Na 25 jaar toepassing heeft dit model zijn waarde
bewezen. Portugal heeft problematisch drugsgebruik en de bijbehorende risico's,
waaronder de overdracht van ziektes, aanzienlijk teruggedrongen.

Een ander idee dat het overwegen waard is, is het creëren van risicoluwe
gebruiksruimtes. Dit zijn plaatsen waar drugsverslaafden in een veilige omgeving
drugs kunnen gebruiken. Ze profiteren van medisch toezicht en de apparatuur die
nodig is om de risico's van drugsgebruik te beperken. Deze faciliteiten maken het
mogelijk om de risico's voor zowel de gebruikers als de omgeving te verminderen
(door te voorkomen dat gebruikte drugsapparatuur in openbare ruimtes worden
aangetroffen). Drugsgebruikers worden ook doorverwezen naar hulpdiensten om een
behandelingsprogramma te beginnen.

Ondanks het verbod worden er vaak drugs aangetroffen op festivals en in
nachtclubs. Op deze feestelijke evenementen worden regelmatig drugstests uitgevoerd
door verenigingen. Sommige van deze verenigingen bieden deze mogelijkheid ook
buiten de feestelijke context. Het doel van deze tests is om consumenten in staat te
stellen te weten te komen waaruit het product bestaat en hen te informeren over de
risico's en de schade die gepaard gaan met het gebruik ervan.

Welke maatregelen denkt het college te nemen om het drugsgebruik in Ukkel
te bestrijden?

 
Mevr. Kabachi  wijst erop dat een van de laatste schietpartijen op straat

plaatsvond aan de rand van het Ukkelse grondgebied. Er zijn een aantal "spots", d.w.z.
verkooppunten waar drugs worden verkocht.

Zijn er maatregelen genomen om de aanwezigheid van politieagenten op de
openbare weg zichtbaarder te maken?

Welke maatregelen neemt de gemeente om drugsverslaafden aan te pakken?
 
De h. Cools deelt de mening van de h. Hayette en mevr. Kabachi dat repressie
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moet worden aangevuld met preventie.
Dit betekent echter niet dat wetshandhaving verwaarloosd moet worden en de

h. Cools maakt er geen geheim van dat hij zich op dit punt zorgen maakt.
De plekken in Ukkel waar drugs worden verhandeld zijn al jaren bekend.
De drugshandel is veranderd door het internet omdat mensen nu online drugs

kunnen bestellen alsof het om het even welk ander artikel is.
Tijdens de zitting van de politieraad afgelopen maandag gaf de korpschef

enkele concrete voorbeelden.
Wanneer een jongere wordt gearresteerd in het bezit van 100 gram drugs, die

duidelijk niet bedoeld zijn voor persoonlijk gebruik, geeft het parket een uur later
instructies om hem vrij te laten en twee uur later kan de persoon in kwestie rustig zijn
handel hervatten. Dit is de realiteit, te wijten aan het falen van het rechtssysteem,
waarvoor de opeenvolgende regeringen verantwoordelijk zijn omdat ze het
rechtssysteem niet de middelen hebben gegeven om op te treden. Deze realiteit is
overduidelijk als we kijken naar het aantal magistraatposten die niet ingevuld zijn.

 
Mevr. Czekalski is van mening dat drugshandel en afrekeningen een gevoel

van onveiligheid veroorzaken en het imago van onze hoofdstad aantasten.
De statistieken over drugshandel blijven echter relatief stabiel voor Ukkel.
Ze wil hulde brengen aan het werk van de politie en de burgemeester op dit

gebied.
Ze herinnerde eraan dat ze onlangs een vraag had gesteld aan de politieraad

over cannabishandel in het gebied dat onder de politiezone valt. Eind januari 2024
meldde de pers de ontmanteling van een illegale cannabisplantage op privéterrein. Dit
is niet de eerste keer dat dit gebeurt want in september 2023 kwam de politie al in
actie in de wijk Globe om een kweek van 500 planten te onderzoeken, wat leidde tot
de arrestatie van drie personen.

Politie en justitie moeten hand in hand werken. We moeten de drugshandel
harder aanpakken. Maar het is de verantwoordelijkheid van de gemeente, die in de
frontlinie staat, om preventie en gemeenschapsondersteuning te ontwikkelen om de
gemeente veiliger te maken, bewoners gerust te stellen en, indien nodig,
druggebruikers die van de drugs af willen te begeleiden.

 
De h. Vanraes wijst erop dat de gemeente, het OCMW en de politie enorme

inspanningen leveren.
Het OCMW wordt met dit probleem geconfronteerd omdat sommige sociale

begunstigden zelf druggebruikers zijn.
Hij is voorstander van een algemene discussie met alle actoren die rechtstreeks

of onrechtstreeks geconfronteerd worden met het drugfenomeen.
 
De burgemeester antwoordt dat de politie bezig is met de oprichting van een

"team school", die verantwoordelijk zal zijn voor het uitvoeren van educatieve
activiteiten in scholen met als doel de leerlingen, zonder enige vorm van oordeel, te
informeren over alle problemen die samenhangen met het gebruik en de verkoop van
drugs.

Er werd verwezen naar de zeer recente gebeurtenissen in Altitude 100, dat
zich op 50 meter van het Ukkelse grondgebied bevindt. Wat in Vorst gebeurt, zou heel
goed in Ukkel kunnen gebeuren.

De situatie ter plaatse is de laatste twee jaar geëvolueerd, aangezien
Antwerpen onder invloed van de maffia van Marseille een draaischijf is geworden
voor drugshandel in Europa. Dit heeft geleid tot een toename van straatgeweld.

Bovendien worden drugs, en cocaïne in het bijzonder, steeds goedkoper. Deze
bewuste strategie van grote drugshandelaren om verslaving aan te moedigen maakt
het probleem nog complexer.
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Toch worden er met enig succes meldingen, inbeslagnames en arrestaties
gedaan. Maar gezien de ontoereikende middelen waarover het parket beschikt, moet
het prioriteiten stellen en hebben verkrachtingen en moorden voorrang op
drugshandel. Bovendien wachten we nog steeds op de benoeming van een nieuwe
procureur en substituten.

De minister van Justitie werd ontvangen door de conferentie van
burgemeesters. Verschillende burgemeesters vertelden hem dat ze gefrustreerd waren
over het feit dat drugsdealers na een arrestatie zomaar werden vrijgelaten. De minister
antwoordde dat ze niet moesten aarzelen om de procureur te bellen als ze niet tevreden
waren met zijn beslissing. Een onthutsend antwoord, gezien het principe van de
scheiding der machten!

De burgemeester blijft echter optimistisch. De conferentie van burgemeesters
zal blijven aandringen op meer middelen voor justitie.

 
Schepen Lambert-Limbosch benadrukt de verschuiving in het beleid op dit

gebied naar een volksgezondheidsaanpak, wat niet betekent dat repressie is afgeschaft.
Dit is de aanpak van de commissies die begin jaren 2000 in Portugal werden

opgericht en die het resultaat zijn van een soort Copernicaanse revolutie: de regering
van dat land besloot zich te richten op gezondheid en daarom het gebruik van
verschillende drugs te decriminaliseren, zonder ze als legaal te beschouwen.
Paradoxaal genoeg hebben de budgettaire inspanningen om de gezondheid te
beschermen ervoor gezorgd dat politie en justitie meer middelen en tijd hadden om de
'grote haaien' van de drugshandel aan te pakken in plaats van de kleine garnalen.

Het systeem van gebruiksruimtes voor laag-risico druggebruik weerspiegelt
ook een verschuiving in de richting van een sociale gezondheidsbenadering, waarbij
druggebruikers in de eerste plaats worden gezien als mensen die lijden aan ziektes,
met name psychische aandoeningen.

De mogelijke decriminalisering van druggebruik is een zaak voor de federale
overheid.

Een gewestelijke ordonnantie die in juli 2021 werd goedgekeurd, moet de
oprichting van ruimtes voor laag-risicogebruik regelen. Gemeentes en OCMW's, maar
ook verenigingen en mutualiteiten, beschikken op dit vlak over een zekere
speelruimte maar de door de GGC opgestelde criteria zijn van die aard dat het
gewestelijk beleid de oprichting van deze voorzieningen meer in de centrale wijken
van Brussel voorziet, waar drugsgebruik meer een probleem van openbare orde vormt.

De schepen wijst er ook op dat gemeenschapswachten op zoek gaan naar
tekenen van drugsgebruik wanneer ze op stap zijn.

 
De h. Hayette benadrukt de noodzaak om verder te denken dan het

repressieve aspect, vooral nu er nieuwe drugs op de markt komen, zoals fentanyl uit
de Verenigde Staten.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation sur la lutte contre la consommation de drogues.docx

 

 

Question orale de M. Hayette : la mort d'Alexeï Navalny.

M. Hayette cite le communiqué du Service fédéral de l’exécution des peines
(FISN) du district autonome Iamalo-Nemets, dans le Grand Nord russe, qui fait froid
dans le dos :
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« Le 16 février 2024, dans le centre pénitentiaire n° 3, le prisonnier A. A.
Navalny s’est senti mal après une promenade et a presque immédiatement perdu
connaissance. Le personnel médical de l’établissement est arrivé immédiatement et
une équipe de secours d’urgence a été appelée. Toutes les mesures de réanimation
nécessaires ont été prises, sans résultats. Les urgentistes ont constaté le décès du
condamné, les causes de la mort sont en train d’être établies ».

Alexeï Navalny, militant anti-corruption et ennemi numéro un de Vladimir
Poutine, est mort à l’âge de 47 ans. Selon l’eurodéputé Raphaël Glucksmann,
l’opposant russe était le courage fait homme et c’est précisément pour cela que
Poutine et ses sbires l’ont emprisonné, déporté puis tué.

Nous devons exprimer notre indignation afin que la mort en prison d’Alexeï
Navalny ne soit pas inutile. Nous devons nous montrer solidaires avec tous les détenus
condamnés à des peines de prison en raison de l’exercice pacifique de leurs droits à la
liberté d’expression et de réunion. Nous devons appeler à leur libération immédiate et
à l’abandon de toutes les charges retenues contre eux.

Afin de rendre hommage au courage d’Alexeï Navalny, M. Hayette propose
l’affichage de la photo de cet opposant historique au régime barbare de Vladimir
Poutine sur la façade de la Maison communale ou du Centre administratif.

 
 
M. Desmet rappelle que le 16 février 2024, le Service pénitentiaire fédéral

russe a annoncé le décès du militant de l’opposition russe et prisonnier politique
Alexeï Navalny alors qu’il purgeait une peine de 19 ans de prison dans la colonie
pénitentiaire FKU IK-3, dans le village de Kharp dans l’Arctique russe.

Alexeï Navalny était enfermé depuis trois ans dans une geôle de 6 m². Il
dénonçait  et documentait avec acharnement depuis près de 15 ans la corruption à
grande échelle du pouvoir russe. Son combat avait rencontré un écho dans la société
russe. En 2011, il parvient à réunir plus de 100.000 personnes dans les rues
moscovites. En 2021, après avoir été candidat à l’élection présidentielle de 2018, jugé
inéligible et puis avoir été empoisonné, il revient en Russie et commet un « crime de
lèse-majesté » avec la dénonciation d’un enrichissement massif et frauduleux de
Vladimir Poutine. Il est incarcéré en mars de la même année à la prison IK-2 de
Pokrov, une des plus sévères du pays, avant d’être transféré à la colonie pénitentiaire
IK-6 de Melekhovo, un établissement de haute sécurité que le porte-parole de
Navalny qualifie de « monstrueux », même dans un pays où « les abus et la torture
sont utilisés contre les détenus dans de nombreuses prisons ».

Il est indéniable qu’Alexeï Navalny, opposant le plus célèbre au régime de
Poutine, symbolise aujourd’hui pour les Russes le courage politique et l’opposition à
un régime délétère. Son décès est la nouvelle preuve de la violence du pouvoir en
place, dont les militants et opposants politiques, les journalistes et la société civile font
les frais aujourd’hui en Russie.

En mémoire et en hommage à tous les prisonniers politiques détenus dans le
monde entier, et aujourd’hui avec une pensée toute particulière pour Alexeï Navalny
décédé ce 16 février en prison, M. Desmet propose une minute de silence au sein de
cette assemblée, l’apposition d’une bâche et l’octroi à l’un des espaces verts d’une
dénomination qui puisse rappeler l’engagement constant du Conseil communal en
faveur des droits humains, de la démocratie et de la liberté d’opinion.

 
Mme l’Echevine Ledan répond qu’Alexeï Navalny est en effet devenu le

symbole de l’opposition à Vladimir poutine et au régime en place en Russie, dont il a
dénoncé les dérives à de multiples reprises. Bien que M. Navalny ne puisse être
considéré comme un homme politique, un homme d’affaires et un citoyen
irréprochable, il était incontestablement un homme très courageux, un homme qui a
bravé Vladimir Poutine en connaissance de cause, et sa disparition ne peut qu’affliger
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tous les démocrates car elle en dit beaucoup sur la violence que subissent les militants
politiques, les citoyens, les journalistes et tous ceux qui osent encore exprimer leurs
opinions en Russie.

Un prisonnier politique en cellule constitue une dérive très inquiétante que les
Etats européens ont dénoncée avec vigueur dès l’annonce du décès d’Alexeï Navalny.
Mais sommes-nous vraiment surpris tant le gouvernement russe nous a habitués à
l’innommable depuis de nombreuses années, et notamment depuis l’annexion de la
Crimée en 2014, et les événements récents en Ukraine nous le rappellent en
permanence.

Alors que nous venons de fêter les 75 ans de la Déclaration universelle des
droits de l’homme, nous sommes aujourd’hui en Belgique, en Europe et
prochainement aux Etats-Unis à des moments charnières de nos vies politiques, en
raison des différentes élections qui vont avoir lieu. Le sort de cet homme nous amène
à réfléchir ici à ce qui est en notre pouvoir à l’échelon communal pour rappeler des
valeurs défendues aux niveaux national et européen.

Selon les articles 2 et 3 de la Déclaration des droits de l’homme, dont chacun
peut se prévaloir, tout individu a droit à la vie, à la liberté et à la sûreté de sa
personne.

Très attachée à la défense des droits humains, la commune d’Uccle est
devenue « ville lumière », a apporté son soutien à d’autres prisonniers politiques à la
demande de la section locale d’Amnesty International, et fournit aussi une aide
indéfectible aux réfugiés ukrainiens résidant sur son territoire.

Mme l’Echevine Ledan mentionne également le soutien au « Marathon des
lettres » organisé chaque année par Amnesty International ainsi qu’aux nombreuses
initiatives émanant des associations de défense des droits de l’homme.

Les actions de sensibilisation auprès des plus jeunes ne sont pas non plus
oubliées. Le Festival des solidarités internationales est d’ailleurs consacré aux droits
de l’enfant et promeut la convention internationale qui leur est dédiée.

Le Collège propose de placer dans le hall du Centre administratif un panneau
en hommage à M. Navalny et plus généralement aux prisonniers politiques. Des
panneaux ont d’ailleurs déjà été placés dans ce hall pour rappeler l’anniversaire de la
Déclaration des droits de l’homme.

Mme l’Echevine Ledan propose également la constitution d’un groupe de
travail associant majorité et opposition, afin de réfléchir à la manière d’honorer dans
l’espace public les défenseurs des droits humains et des libertés civiques et plus
généralement tous ceux qui, comme celui qui vient de décéder, ont le courage de se
mobiliser pour leurs idées.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Hayette : de dood van Alexeï Navalny.

De h. Hayette citeert een ijzingwekkende verklaring van de federale dienst
voor de uitvoering van Straffen (FISN) van het autonome district Yamalo-Nemets in
het Verre Noorden van Rusland:

"Op 16 februari 2024, in penitentiair centrum nr. 3, werd gevangene A. A.
Navalny zich onwel na een wandeling en verloor vrijwel onmiddellijk het bewustzijn.
Het medisch personeel van de gevangenis arriveerde onmiddellijk en er werd een
reddingsteam opgeroepen. Alle noodzakelijke reanimatiemaatregelen werden
genomen maar het mocht niet baten. De spoedartsen verklaarden hem dood en de
doodsoorzaak wordt momenteel vastgesteld".

Alexei Navalny, een militant tegen corruptie en de grootste vijand van
Vladimir Poetin, stierf op 47-jarige leeftijd. Volgens Europarlementariër Raphaël
Glucksmann was de Russische tegenstander moedig gemaakt, wat precies de reden
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was waarom Poetin en zijn handlangers hem gevangen zetten, deporteerden en
vervolgens vermoordden.

We moeten onze verontwaardiging uiten zodat de dood van Alexei Navalny in
de gevangenis niet tevergeefs is. We moeten onze solidariteit tonen met alle
gevangenen die tot gevangenisstraf zijn veroordeeld voor de vreedzame uitoefening
van hun recht op vrijheid van meningsuiting en vergadering. We moeten oproepen tot
hun onmiddellijke vrijlating en tot het intrekken van alle aanklachten tegen hen.

Als eerbetoon aan de moed van Alexei Navalny stelt de h. Hayette voor om de
foto van deze historische tegenstander van het barbaarse regime van Vladimir Poetin
op de gevel van het gemeentehuis of het administratief centrum te hangen.

 
 
De h. Desmet herinnert eraan dat de Russische federale gevangenisdienst op

16 februari 2024 de dood aankondigde van de Russische oppositiemilitant en politieke
gevangene Alexeï Navalny terwijl hij een gevangenisstraf van 19 jaar uitzat in
strafkolonie FKU IK-3 in het dorp Kharp in het Russische Noordpoolgebied.

Alexeï Navalny zat al drie jaar opgesloten in een cel van 6 m². Bijna 15 jaar
lang had hij de grootschalige corruptie van de Russische autoriteiten fel aan de kaak
gesteld en gedocumenteerd. Zijn strijd vond weerklank in de Russische samenleving.
In 2011 slaagde hij erin om meer dan 100.000 mensen te verzamelen in de straten van
Moskou. In 2021, nadat hij zich kandidaat had gesteld voor de presidentsverkiezingen
van 2018, niet verkiesbaar werd geacht en vervolgens werd vergiftigd, keerde hij
terug naar Rusland en pleegde hij een "misdaad van majesteitsschennis" door de
massale en frauduleuze verrijking van Vladimir Poetin aan de kaak te stellen. In maart
van datzelfde jaar werd hij opgesloten in de IK-2 gevangenis in Pokrov, een van de
zwaarste in het land, voordat hij werd overgeplaatst naar strafkolonie IK-6 in
Melekhovo, een zwaarbeveiligde inrichting die Navalny's woordvoerder omschreef als
"monsterlijk", zelfs in een land waar "misbruik en marteling worden toegepast tegen
gedetineerden in veel gevangenissen".

Het lijdt geen twijfel dat Alexei Navalny, de bekendste tegenstander van het
regime van Poetin, vandaag de dag voor de Russen symbool staat voor politieke moed
en verzet tegen een verfoeilijk regime. Zijn dood is opnieuw een bewijs van het
geweld van het huidige regime, dat zijn tol eist van politieke militanten en
tegenstanders, journalisten en het maatschappelijk middenveld in het Rusland van
vandaag.

Ter nagedachtenis aan en als eerbetoon aan alle politieke gevangenen die over
de hele wereld worden vastgehouden, en vandaag met een speciale gedachte aan
Alexeï Navalny die op 16 februari in de gevangenis is overleden, stelt de h. Desmet
voor om in deze vergadering een minuut stilte in acht te nemen, een spandoek te
plaatsen en een van de groene ruimtes te benoemen als herinnering aan de
voortdurende inzet van de gemeenteraad voor mensenrechten, democratie en vrijheid
van meningsuiting.

 
Schepen Ledan antwoordt dat Alexeï Navalny inderdaad het symbool is

geworden van de oppositie tegen Vladimir Poetin en het huidige regime in Rusland,
wiens excessen hij herhaaldelijk aan de kaak heeft gesteld. Hoewel de h. Navalny niet
kan worden beschouwd als een politicus, een zakenman of een onberispelijke burger,
was hij ongetwijfeld een zeer moedig man, een man die Vladimir Poetin willens en
wetens trotseerde, en zijn dood kan alle democraten alleen maar verdriet doen omdat
het veel zegt over het geweld waaronder politieke militanten, burgers, journalisten en
al diegenen die nog steeds hun mening durven te uiten in Rusland lijden.

Een politieke gevangene in een cel is een zeer zorgwekkende ontwikkeling die
Europese landen sinds de bekendmaking van de dood van Alexeï Navalny krachtig
hebben veroordeeld. Maar zijn we echt verbaasd, gezien het feit dat de Russische
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regering ons al vele jaren gewend is aan het onuitsprekelijke, vooral sinds de
annexatie van de Krim in 2014, en de recente gebeurtenissen in Oekraïne herinneren
ons daar voortdurend aan.

Terwijl we net de 75ste verjaardag van de Universele Verklaring van de
Rechten van de Mens hebben gevierd, bevinden we ons vandaag in België, Europa en
binnenkort in de Verenigde Staten op scharniermomenten in ons politieke leven,
vanwege de verschillende verkiezingen die binnenkort plaatsvinden. Het lot van deze
man zet ons aan om na te denken over wat we op gemeentelijk niveau kunnen doen
om mensen te herinneren aan de waarden die op nationaal en Europees niveau
worden verdedigd.

Artikels 2 en 3 van de Verklaring van de Rechten van de Mens stellen dat
iedereen recht heeft op leven, vrijheid en onschendbaarheid van zijn persoon.

De gemeente Ukkel zet zich in voor de verdediging van de mensenrechten en
is een "lichtstad" geworden die op verzoek van de lokale afdeling van Amnesty
International andere politieke gevangenen steunt en onvermoeibare hulp biedt aan
Oekraïense vluchtelingen die op haar grondgebied verblijven.

Mevr. Ledan noemde ook de steun aan de "brievenmarathon" die elk jaar door
Amnesty International wordt georganiseerd, evenals de vele initiatieven die door
mensenrechtenorganisaties worden ondernomen.

Ook bewustmakingsinitiatieven voor jongeren worden niet vergeten. Het
Festival van de Internationale Solidariteit is gewijd aan kinderrechten en promoot het
Internationale Verdrag inzake de Rechten van het Kind.

Het college stelt voor om een bord te plaatsen in de lobby van het
administratief centrum als eerbetoon aan de h. Navalny en politieke gevangenen in het
algemeen. In deze hal zijn al borden geplaatst ter herdenking van de verjaardag van de
Verklaring van de Rechten van de Mens.

Schepen Ledan stelt ook voor om een werkgroep op te richten waarin
meerderheid en oppositie samenkomen om na te denken over manieren om
verdedigers van mensenrechten en burgerlijke vrijheden in de publieke arena te eren,
en meer in het algemeen al diegenen die, zoals de man die net is overleden, de moed
hebben om voor hun ideeën op te komen.

De Raad neemt kennis.
 

 

Question orale de M. Desmet : la mort d'Alexeï Navalny.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Desmet : de dood van Alexeï Navalny.

De Raad neemt kennis.
 

Aleksandra Kokaj préside la séance / zit de zitting voor. 
 

Question orale de M. Cools : la présence du drapeau ukrainien sur la maison
communale.

M. Cools regrette que depuis plusieurs semaines, le drapeau ukrainien n’est
plus arboré sur le Centre administratif et l’ancienne Maison communale.

Selon M. Cools, ce drapeau devrait à nouveau être arboré, à tout le moins le 24
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février prochain qui marque le deuxième anniversaire de l’invasion déclenchée par la
Fédération de Russie contre l’Ukraine.

Les nombreux actes de barbarie commis dans le cadre de cette agression de la
Russie contre l’Ukraine ont causé beaucoup de souffrances au peuple ukrainien, qui
lutte avec courage pour la liberté et l’indépendance de son pays.

 
M. le Bourgmestre répond qu’il a fallu remplacer tous les drapeaux parce

qu’ils étaient abîmés, notamment à cause des intempéries.
À présent, le drapeau ukrainien flotte à nouveau devant les bâtiments

communaux.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Cools : Oekraïense vlag op het gemeentehuis.

De h. Cools betreurt dat de Oekraïense vlag al een aantal weken niet meer
wappert boven het Administratief Centrum en het voormalige gemeentehuis.

Deze vlag moet weer wapperen, in ieder geval op 24 februari, de tweede
verjaardag van de Russische invasie in Oekraïne.

De vele barbaarse daden die zijn gepleegd in het kader van deze Russische
agressie tegen Oekraïne hebben het Oekraïense volk, dat moedig vecht voor de
vrijheid en onafhankelijkheid van hun land, veel leed berokkend.

 
De burgemeester antwoordt dat alle vlaggen vervangen moesten worden

omdat ze beschadigd waren, vooral door het slechte weer.
De Oekraïense vlag wappert nu weer voor de gemeentelijke gebouwen.

De Raad neemt kennis.
 

 

Question orale de M. Cools : horaires des commissions du Conseil communal et
du Conseil de police.

M. Cools rappelle que les deux dernières réunions du Conseil de police ont eu
lieu le même jour et à la même heure que les commissions du Conseil communal. Et il
semble qu’il en sera de même pour les deux prochaines séances.

Cela ne permet pas aux conseillers communaux membres du Conseil de police
de suivre tous les travaux en commission. 

À plusieurs reprises, la demande a été faite d’un autre jour pour les réunions
du Conseil de police et des commissions du Conseil communal, ou a minima d’un
décalage – par exemple de 45 minutes – entre la réunion du Conseil de police et celle
des commissions.

Le Collège peut-il se rallier à cette proposition et organiser en conséquence
l’horaire des commissions du Conseil communal ?

 
M. le Bourgmestre répond que M. Cools a tout à fait raison : la situation

actuelle ne permet pas aux mandataires qui siègent dans les deux assemblées
d’accomplir leur travail comme ils l’entendent.

Ce télescopage est dû au nouveau calendrier scolaire.
Comme il risque d’y avoir un nouveau télescopage pour la même raison lors

des mois d’avril et juin, le Collège va déplacer temporairement les commissions le
mardi.
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Un changement de l’horaire du Conseil de police aurait plus délicat du fait que
des mandataires de Watermael-Boitsfort et d’Auderghem y siègent également.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Cools : agenda van de vergaderingen van de
Gemeenteraadscommissies en de Politieraad.

De h. Cools wijst erop dat de laatste twee vergaderingen van de politieraad op
dezelfde dag en hetzelfde tijdstip plaatsvonden als de commissies van de
gemeenteraad. En het ziet ernaar uit dat dit ook geldt voor de komende twee zittingen.

Hierdoor kunnen de gemeenteraadsleden die lid zijn van de politieraad niet al
het werk volgen dat in de commissies wordt gedaan.

Bij verschillende gelegenheden is verzocht om de vergaderingen van de
politieraad en de commissies van de gemeenteraad op een andere dag te houden, of op
zijn minst om de vergaderingen van de politieraad en de commissies bijvoorbeeld 45
minuten uit elkaar te houden.

Kan het college met dit voorstel instemmen en het tijdschema van de
gemeenteraadscomités aanpassen?

 
De burgemeester antwoordt dat de h. Cools gelijk heeft: door de huidige

situatie kunnen de vertegenwoordigers die zitting hebben in de twee vergaderingen
hun werk niet doen zoals ze willen.

Deze overlapping is te wijten aan de nieuwe schoolkalender.
Aangezien er in de maanden april en juni om dezelfde reden nog een

overlapping dreigt, zal het college de commissies tijdelijk naar dinsdag verplaatsen.
Een wijziging van het rooster van de politieraad zou moeilijker zijn geweest

omdat er ook vertegenwoordigers van Watermaal-Bosvoorde en Oudergem in zitten.

De Raad neemt kennis.
 

 

Question orale de M. De Bock : logements de transit à Uccle.

La question orale a été transformée en question écrite.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. De Bock : transithuisvesting in Ukkel.

De mondelinge vraag is omgezet in een schriftelijke vraag.

De Raad neemt kennis.
 

Levée de la séance à 20:15
Opheffing van de zitting om 20:15
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La Secrétaire communale,
De Gemeentesecretaris,

Laurence Vainsel  

La Présidente,
De Voorzitster,

Aleksandra Kokaj
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